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COBISS o

Kompletna nega 
za našega psa

ANTENE MARKO GERDEN d.o.o. 
Marko Gerden 
Stari trg 43, TREBNJE 
041/723-532

Pasji salon Ajša, Trebnje 
Tel.: 040122 004

OP NON STOP

HOTUNE
.tvoja.com

14444
■0905555
69€/min (Telekom) Ceno zveze iz ostalih omrežil določa vaš operater

ME IZZIVAJTE USODE!
PREVOZ Z ZABAVE MAJ BO MASA SKRB!

Za posameznike ali skupine do 7 oseb 

Stanislav Kurent s.p., Šentrupert

AJeeede p/tagnifee 

in s/tečno noi/o Mo 

2014/

vaš Cajtng

VAŠ PARTNER PRI GRADNJI IN OBNOVI DOMA
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HALO PESEK 
041 755 578

PESKOKOP
(vetje stranke, ki nam zaupajo) 
-GPI TEHNIKA NM (gradnje)
- GIRO d.o.o. (gradnje)
- GBV d.o.o. (betonarna)
-GMTONČI (gradnje)
-nMGA (gradnje)
- KNEZ IVAN s.p. (gradnje)
-VELO d.o.o. (gradnje)
- GRADBENIŠTVO ZUPANČIČ (gradnje)
- FLOPIN (gradnje)
-PINTAR JOŽE s.p. (prevozi) 
-KURENT STANE s.p. (prevozi)
- VAPI (prevozi)
- MANAS d.o.o. (asfalterstvo)
- KOŠ IG d.o.o. (gradnje)
- DARS d.d. (gradnje)
-CEMENTNI IZDELKI PRAZNIK 
-CEMENTNI IZDELKI GOLOB
- CEMENTNI IZDELKI TEROPŠIČ....

PODJETJE GMKUSELJ'
Med drugim smo tudi najvecje podjetje za predelavo gradbenih 
odpadkov v Trebanjsko-mirnski dolini. Vse pripeljane odpadke 
zdrobimo v uporabno granulacijo. Pri tem izpihnemo 
nečistoče (plastika, les), magnet pa odstrani kovine. Izdamo vam 
tudi evidenčni list. katerega potrebujete pri inšpekcijskem 
nadzoru oz. pri pridobivanju uporabnega dovoljenja.

KAMNOLOM
(večje stranke, ki nam zaupajo)
- KAMNOSEŠTVO IKA UM d.o.o.. (masivni 

izdelki iz črnega kamna) 
-IZDELOVALCI KAMNITIH ŠKARP

- KOTORI.
-BOTOKA.
-GASHI
- ŽOGAJ....

zyr V* v-'

- TRANSPORT
- bagri (12 kom - od 1,5t do HOt)
- kamioni (od 1m3 - 25m3) 
-sejalnice-separaci]e(5 kom)
- drobilci (3 kom)
- prikolice za selitve strojev
- renting mini strojev (nakladalčki.

Poleg izvedbe vseh zemeljskih del izvajamo tudi rušitve objektov. bagerčki. demperčki)

S svojo hitro odzivnostjo, kvaliteto, znanjem in dolgoletno tradicijo
smo si pridobili zaupanje številnih strank po celotni dolenjski regiji. ..
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G AtAKsf JA
restavracija»bowling*kavarna-»-slaščičarna*hotel

V
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Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13. SI-8210 Trebnje

Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Vabueni!

4. 1.2014: POTRJENKA
Z ANSAMBLOM ...

Z1DANIŠKI
KVINTET

Rezervacije 
SPREJEMAMO NA:

- 07 30 45 933
- 07 30 45 934 
• 041 644 808
- 040 221 971

* bowling... * prenotista...
- 28 vecposleljnih sob

Delovni čas bovvlingo:
pon. - iet.: od IS. do 24. ure. pet. in soh 
od IS. do 02. ure, ned. od 1$. do 24. ure

* torte...
- izdelujemo torte po naročilu 

zo različne priložnosti...

* hrana...
- molke
- nedeljska kosilo (več vrst kosil)
- jedi po naročilu

* slaščke _.
- tortite različnih okusov in
- pravi kremni sladoledi različnih 

okusov (dobrote iz domače slaičičarne)

SiieAko KOlto ietol 

In toplo rabljeni 

o Galaksijo 

tudi a letu 2014!
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Avto Slak
Obrtniška ulica 51, TREBNJE; 07/3 481481; www.avtoslak.si

Za vsakega se najde Volkswagen. 
Zdaj po čisto majčkenih cenah.

JAMSTVO ZJ

nniuinakiitc r\/% c cnn^i
1 1X1 nI I E W/ VVViI

Kombinirana poraba goriva: 3,8-9,3 1/100 km. Emisije CO,: 99-193 g/km.
Več nodaljnih informacij o specifični porabi gorivo in specifičnih emisijah CO, pri novih osebnih avtomobilih najdete v priročniku o varčni porabi goriva 

in emisijah CO„ ki ga lahko brezplačno dobite na prodajnem mestu in na spletni strani www.volkswagen.si. Slike so simbolne.

S/teciAO novo Četo 2014 in veCifco va/ino (D/ievo^enila 

fciComet/iov vam §eCi (soCefctiv podjetja u^vto SCafc?

ŠKODA

Audi
Service Gospodarska

vozila
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ZIMSKA SLUŽBA

Na Komunali Trebnje d.o.o. smo v letu, ki se izteka, prevzeli izvajanje 
rednega vzdrževanja lokalnih cest in dela javnih poti na območju 
občin Trebnje, Mokronog-Trebelno in Mirna ter na območju 
krajevne skupnosti Trebnje.
Zimska služba je tisti del rednega vzdrževanja cestnega omrežja, ki 
ga uporabniki in uporabnice v zimskem obdobju najbolj občutite, 
zato smo vložili veliko truda v temeljito pripravo na prihajajočo 
zimsko sezono. Zimsko službo bomo izvajali deloma sami, deloma s 
pogodbenimi podizvajalci.
Če bi prišlo do morebitnih neljubih sprememb v načinu izvajanja na 
posameznem odseku, vas prosimo za strpnost. Ob tem je treba tudi 
vedeti, da je v skladu z zakonskimi normativi prevoznost lokalnih 
cest zagotovljena, če višina snega ne presega 15 cm, promet pa je 
možen z uporabo zimske opreme.
Vsa vaša opažanja lahko sporočite na telefonsko številko 
dežurne službe 031 609 557, ki je za vas dosegljiva 24 ur na dan, 
vse dni v tednu. V času zimske službe se lahko obrnete tudi 
neposredno na morebitnega pogodbenega izvajalca, ki je 
zadolžen za izvajanje zimske službe na posameznem območju. 
Območja ter podatki o posameznih izvajalcih so objavljeni na 
naši spletni strani www.komunala-trebnje.si.

KOMUNALA
TREBNJEd.o.o.^ "

let

Spoštovan* uporabniki komunalnih storitev! e ®
•

Nai bo med cilji in željami za leto 2014 tudi zmanjšanje 
količin nastalih odpadkov, povečanje ponovne uporabe 
in dosledno ločevanje odloženih odpadkov. •

Vsem uporabnikom komunalmh storitev želimo * 
blagoslovljene božične praznike, v letu 2014 pa • 
predvsem sreče, zdravja, miru in osebnih uspehov.

Tu smo za vas. Že 50 let. 

Komunala Trebnje d.o.o.

fin'

z*

i^7

NOVOSTI NOVEGA ODLOKA 0 
RAVNANJU S KOMUNALNIMI ODPADKI

Pred kratkim je bil sprejet nov Odlok o ravnanju s komunalnimi 
odpadki, ki bo ob upoštevanju veljavne zakonodaje celovito uredil 
področje ravnanja s komunalnimi odpadki. Odlok prinaša številne 
novosti, bistvene spremembe pa so:
- spremenjen način zbiranja komunalne odpadne embalaže:
rumene vreče se ukinejo oz. nadomestijo z zabojniki. Uporabniki, ki 
nimate zabojnika za embalažo, si ga morate zagotoviti v roku štirih 
(4) mesecev od uveljavitve odloka.
- poenotenje zabojnikov: za vsako posamezno frakcijo odpadkov je 
določena barva zabojnika oz. pokrova ter ustrezna nalepka, s katero 
mora biti zabojnik opremljen. Uporabniki, ki imate zabojnik, ki ni v 
skladu z odlokom, boste tak zabojnik lahko obdržali v prehodnem 
obdobju petih let, nakar ga bo izvajalec javne službe na lastne 

stroške zamenjal.
- spremenjen način zbiranja kosovnih odpadkov: ukine se dosedanji 
sistem odvoza po predhodno objavljenem urniku dvakrat letno. Odvoz 
kosovnih odpadkov se bo sedaj izvajal na klic uporabnika. V praksi to 
pomeni, da nas uporabnik obvesti, mi primer evidentiramo in nato 
pred prevzemom obvestimo uporabnika, ki kosovni odpadek odloži 
na posamezno prevzemno mesto. Odvoz kosovnega odpadka enkrat

letno je za uporabnika brezplačen. Vedno v času obratovanja pa lahko 
kosovne odpadke tudi brezplačno predate na zbirnem centru Globoko. 
- izhodišča za uvedbo z veljavno zakonodajo usklajenega obračuna 
storitev. Odlok predvideva spremenjen način obračuna storitev 
ravnanja s komunalnimi odpadki. V skladu z veljavno zakonodajo 
je namreč treba uporabnikom zaračunavati ceno, izraženo v kg, 
sorazmerno glede na prostornino zabojnika in pogostost odvoza. V 
gospodinjstvih je merilo za določitev prostornine zabojnika število 
članov gospodinjstva. Nov način zaračunavanja storitev bo uveden, 
ko bo občinski svet sprejel ustrezen akt o tarifnem sistemu ter 
potrdil elaborat o izračunu cene.

Več podrobnosti o novostih, ki jih uvaja novi odlok, objavljamo na 
naši spletni strani www.komunala-trebnje.si.

Uporabniki, ki nimate zabojnikov, jih 
lahko dobite pri nas, na sedežu družbe 
Goliev trg 9, Trebnje, in sicer so z 
Odlokom usklajeni zabojniki z ustrezno 
nalepko na voljo po naslednjih cenah:
- 80 I zabojnik stane 26 EUR z DDV 
-120 I zabojnik stane 24 EUR z DDV
- 240 I zabojnik stane 34 EUR z DDV

ACUJA£T?£7X !
^ ^ tVtiife Watri Tieatmrnt "^r V

SjE^Olet

®

Trajna, zanesljiva in varčna rešitev 
za odpadne vode iz gospodinjstva

5 ^ za AQUAmax
+ ZNATEN PRIHRANEK 
+ ZANESUIVO DELOVANJE 
+ PREVERJENA REŠITEV 
+ DELUJE TUDI V VAŠI ODSOTNOSTI 
+ ZAJAMČENA KAKOVOST in VARNOST NAKUPA

Zahtevajte ODLIČNOST! Izberite AQUAmax®.
Komunala Trebnje d.o.o. |
T: 07 34812 601 E: uprava( 
www.komunala-trebnje.si

Komunala Trebnje d.o.o. | Goliev trg 9,8210 Trebnje 
2Q Q OZ© n T: 07 34812 601 E: uprava@komunala-trebnje.si 

www.komunala-trebnie.si
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Qoran Smuk
goran.smuk@gmail.com 

Lastnik Cajtng d.o.o.

MMlmm® w (MmSM ©Mmm

Glasilo občanov (GO) bo očitno kmalu po
stalo - Glasilo oglaševalcev. Svetniki v 05 so 
namreč izglasovali Kastelčev predlog, da se 
v GO dovoli objava 40% reklam. Kastelčeva 
»berlusconizacija« se s tem nadaljuje.

Ko je (že) pred leti Kastelic predlagal, da se v 
GO uvedejo reklame, je tedanji urednik prof. Igor 
Teršar temu odločno nasprotoval. Človek, ki je

• Izdajatelj: Cajtng d.o.o., Trebnje

• E-pošta: info@cajtng.com

• Spletna stran: www.cajtng.com

• Facebook stran: Cajtng Trebnje

• Twitter: @CajtngTrebnje

• OGLASI: 051 618 616, spela@cajtng.com. Cenik oglaševanja v 
tiskani izdaji in na spletnem portalu najdete na spletni strani 
www.cajtng.com

• Izvod brezplačno prejme 2/3 gospodinjstev pošt 8210 Treb
nje, 8211 Dobrnič, 8212 Velika Loka, 8213 Veliki Gaber, 8230 
Mokronog, 8231 Trebelno, 8232 Šentrupert in 8233 Mirna
• Naročnina: 30 EUR za 1 leto

• Številka vpisa v razvid medijev: 867

• ISSN: C503-4981

• Za vsebino reklame odgovarja naročnik. Nenaročenih rokopi
sov in slik ne vračamo. Kolumnisti izražajo svoja mnenja, ki niso 
nujno enaka z mnenjem uredništva!

dandanes sinonim za kulturo na slovenskem ni
voju (večletni direktor javnega sklada za kultur
ne in ljubiteljske dejavnosti Slovenije), je namreč 
vedel, da se tem stvarem ne streže tako in da je GO 
namenjeno obveščanju oz. informiranju občanov. 
Začasa urednikovanja Jožeta Pavšiča so se v GO že 
začeli pojavljati prvi oglasi, popoln razcvet pa bo 
GO doživelo pod urednikovanjem sedanje uredni
ce Mojce Smolič. GO bo, kot smo že zapisali v uvo
dniku, lahko objavljalo celo tudi do 40% reklam. 
Skoraj pol glasila, ki je namenjeno vam, občanom, 
bo po novem namenjeno reklamam.

A Kastelic dobro ve, zakaj je temu tako. Za vno
vično zmago na volitvah, ki bodo že oktobra drugo 
leto, obvezno potrebuje medije. In to take, ki bodo 
100% na njegovi strani, ki bodo igrali po njegovih 
notah. Po podobnem načinu dela je znan italijan
ski medijski mogotec Silvio Berlusconi. Seveda je 
pri tem potrebno tudi uničiti konkurenco, tiste, ki 
bodo pisali resnico, ki njemu nemalokrat ni pisa
na na kožo. Ali povedano direktno - v prvi vrsti 
je potrebno na svojo stran pridobiti bralce GO, ki 
so potencialni volivci, hkrati pa uničiti Cajtng, ki 
edini (in najbolj, glede na druge medije) pokriva 
območje, od koder prihajajo ti isti volivci.

Gre za zelo umazano igro, a trebanjskemu 
županu je pač dovoljeno več. Četudi jutri morda 
(morda!) Cajtnga ne bo več, bo prišel nekoč nazaj, 
kajti naše poslanstvo bo vedno enako - našim so- 
občanom pomagati pri promociji njihovega dela, 
z objavo nagraditi dobre in uspešne, hkrati pa 
kritično pokazati na nepravilnosti oz. črne točke. 
Vse to delamo že več kot 15 let, pri tem pa ne po
rabljamo (našega) davkoplačevalskega denarja!

Kakšno pa je poslanstvo GO? Informirati lju
di? Očitno nič več. Uničiti Cajtng in si nakopati 
čim več denarja za volitve? Očitno. Pa poglejmo 
- kako in zakaj? Iz občinskega proračuna gre za

"Dtiagi bučita, te. si ne boste, sami ustuaiiti 
lepše pniHodnosti, ttomje tte bo ni Uče cbtug. 
Minili so »tisti« časi. Zato feai pogumno in 
z Delifeo tnelto optimizma nap/tej. Uspeli, bo 

ptišel slej bo p/tej. Snečno 20l4! ^Vaš Cajtng

izdajanje GO letno 35.000C, stroški izdajanja pa 
so (po naših izračunih) največ 25.000€. Kam gre 
razlika v višini 10.000C???

Naprej. Deset strani, ki bo po novem (po Kastel
čevem »zakonu«) namenjenih oglaševanju, bo v 
blagajno prineslo vsak mesec novih cca 2.400€. V 
11-tih mesecih, kolikor je do volitev, se bo nabra
lo še dobrih 25.000C. Skupaj bo šlo torej - samo 
v tem slabem letu dni - v nekogaršnji žep kar 
35.000C.

A očitno že mora biti tako. Kastelic nič ne pre
pušča naključju. Okoli sebe si je ustvaril lepo eki
po, ki pokorno dela tisto, kar si on (za lastne po
trebe) zamisli. Vmes seveda malo otrese s skorjico 
kruha, da lahko tudi oni poberejo drobtinice za 
njim. Nočejo pa pomisliti, da jih ima predvsem za
radi svoje koristi in ne zaradi njihove sposobnosti 
ali celo zaradi napredka občine. In ti isti se ne za
vedajo, da se bodo tudi oni (slej ko prej) opekli, 
tako kot so se številni (da ne rečemo vsi!), ki so z 
njim sodelovali.

Pa pustimo samo za hip Cajtng ob strani. 
Bolj pomembno je ta trenutek, kaj se da storiti s 
35.000C (v štirih letih je to 140.000C). Naj o tem 
dobro razmisli vsak pri sebi. Dejstvo pa je, da se
človeku zdi bedasto odtrgati si od ust 20€ v 
korist recimo šolskega sklada, ki zbira denar 
za otroška igrala v vrtcu, druga stran pa pri 
tem zapravlja na tisoče evrov. Koga torej pod
piramo in kdo se iz koga dela norca???

Spoštovani solžjiajani,
VeMofe/iat smo znalli stopiti 
sfeupaj, tudi v minutam tatu Smo 
to dofeazata ti vato vam, feeji 
S skupnimi močmi delamo tisto, 
kanje najbodje za nas in našo 
KS. Žedimo Vam btogostovdjene 
božične pnaznike ten snečno in 
uspešno, pnedvsem pa 
zdnflVo novo tato 20l4.

KS Pačje seto

Staro leto živi od spominov, 
novo leto od pričakovanj.
Naj bo novo leto radodarno 
z zdravjem, ljubeznijo in uspehi.

O/elifeo zcUadja, uspeioi)' 

im ose.bme.ga zadadodjstda 

d (tatu

JlB

*pliiFiBrw

žeiiMO dsenm bnaftaeM 

Oajtmga, piiedoseM pa 

sdojiM. sob.ajamoM....

S det KS O/elifea Loba

t
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Qorazd Marinček
gorazd.manncek@siol.net

Trebanjski občan in 
davkoplačevalec

jpMm® W@šfl($jW

Saj po Novem letu bolje bo.... prepeva Tomaž 
Domicelj v eni svojih večno zelenih uspešnic. In kaj 
je bolj primernega kot zimzelena pesem za decem
ber, letošnji pa še posebej? Nekoč smo pisali Dedku 
Mrazu, danes otroci nestrpno pričakujejo Miklav
ža, pišejo Božičku, pa tudi darilc Dedka Mraza se 
ne branijo, če so.

delano zdravo hrano in sadjem, hodimo na lastni 
vrt, njivo, tržnico v parku raje kot v blagovnice. Naj 
naš denar kroži doma, v našem okolju, vsi bomo od 
tega imeli več.

Naj naša občina postane tudi energetsko samo
zadostna. Čemu gradimo hotele po arabskih deže
lah, mar ne bi našim kmetom ti denarji bolj prav 
prišli za njihov les, ki sicer propada v gozdu. Kako 
lahko učimo otroke o ljubezni do domovine, medtem 
ko šole ogrevamo z uvoženo nafto, domače boga
stvo pa pred njihovimi očmi gnije v gozdu njihovih 
staršev, ki se s težavo prebijajo iz dneva v dan? Tudi 
tovarne in obrtne cone v Trebnjem se ogrevajo na 
uvožena goriva. Čemu? Mar ne privoščimo zaslužka 
sosedu, sokrajanu? Daj Božiček, preklopi možgane 
tistim, ki odločajo, na domača goriva in skrb za do
mačega sočloveka. Denar bo krožil doma, vsi bomo 
od tega imeli več.

Želja za prihodnje leto imam 
kar nekaj in naj bo moje pisemce 
Božičku kar javno.

Naj bodo avtocesta in preno
vljene povezovalne ceste name
njene obiskovalcem Trebnjega, 
turistom, vlagateljem, sodelav
cem in ne priložnost mladim Tre- 
banjcem za lažje odhajanje v šir
ni svet.

Naj na volitvah izberemo 
dejansko modro občinsko vod
stvo, ki bo skrbelo za blaginjo 

občanov in ne le za lastno 
promocijo s kaznivimi dejanji. 
Naj se razvoj občine z asfalta, 

vodovoda in kanalizacije 
usmeri izpod zemlje, na njo in 

kam višje.

Daj Božiček, poskrbi za de
lovna mesta v Trimu. Naj novi 
lastniki razvijajo tovarno, naj 
za ogrevanje namesto kurilne
ga olja in plina uporabijo les iz 
trebanjskih gozdov, naj za svoja 
gradiva uporabijo tudi kaj lesa, 
ki postaja svetovno uveljavljen 
gradbeni material. Več denarja 
bo krožilo doma, vsi bomo zato 
več imeli.

Naj na volitvah izberemo dejansko modro občin
sko vodstvo, ki bo skrbelo za blaginjo občanov in ne 
le za lastno promocijo s kaznivimi dejanji.

Naj se razvoj občine z asfalta, vodovoda in kana
lizacije usmeri izpod zemlje, na njo in kam višje.

Daj Božiček, da bo novemu občinskemu vodstvu 
uspelo izpeljati ogrevanje na lesne sekance za celo 
občino, za stanovanja, šole, vrtce, urade, tovarne in 
delavnice. Daj da se jim bo posvetilo, kako pripeljati 
nepovratna evropska sredstva, da bomo investicije 
hitreje in lažje zmogli.

Naj se razširi ekološka pridelava in predelava 
zelenjave in sadja, naj to počnejo mladi kmetoval
ci, postanimo prehransko samooskrbna občina, 
poskrbimo za lačna usta naših otrok z doma pri-

Daj Božiček, razsvetli možgane ljudem, ki odlo
čajo, da je turizem v Trebnjem kokoška, ki lahko 
nosi zlata jajca. Imamo dobre prometne povezave, 
zakaj nimamo na železniških postajah kolesa na

posodo, recimo tudi takšna električna, da se turist 
zjutraj z vlakom pripelje v Veliki Gaber, si izposo
di kolo in ves dan kolesari po občini, zvečer isti ali 
pa naslednji dan pa se z vlakom iz Trebnjega vrne 
domov.

In še eno veliiiiiiko željo imam. Božiček, naj bodo 
ljudje, zlasti občinski politiki, bolj prijazni med se
boj in do občanov. Naj ne počnejo nečednih dejanj, 
zlasti kaznivih ne. Naj skrbijo za blaginjo vseh ob
čanov, ne samo za svojo. Vem, riba smrdi pri glavi. 
Tudi v Trebnjem je tako.

Razumem te, Božiček. To s smrdečo ribo moramo 
rešiti sami. Če ne prej, pa na volitvah 2014.

Božiček, hvala. Premike in preklope v glavah 
morda lahko pomagaš sprožiti, Daj, če le gre.

Vsem vesel Božič in srečno Novo leto 2014!

Brane Praznik
@: brane.vikend@gmail.com

Upokojeni varnostno-obveščevalni 
častnik SV, novinar, slikar, blogen^

Že sem hotel kolumno nameniti povsem drugi 
temi, vsaj na »uč« bolj prijazni, pa ni vrag, da sem 
se zopet spotaknil ob stare teme. Ob stranpoti, kot 
jaz pravim - barabijam.

Nekoč pojoči major Troha je nedavno poskočil, ko 
sem na FB zapisal komentar, da me OPS, ki ga vodi

GEOHIT
Rimska cesta 10 a, Trebnje 
(07)3461-140. 041-720 115. 031-64B 307 
e-mail: geohit@siol.net

- GEODETSKE STORITVE 
■ SVETOVANJE

V naslednjem letu vam podjetje 
GEOHIT nudi GEODETSKE STORITVE:

- ureditev in izravnavo mej
- parcelacijo (delitev parcel)
- izdelavo geodetskih načrtov
- izdelavo elaboratov za vpis stavbe v kataster stavb
- določitev hišne številke
- sprememba dejanske rabe in bonitet zemljišč
- zakoličevanje objektov in stavb

Spoštovane st/tanfce in poslovni pa/ttne/tji, 
naj vana iztekajoče se leto nakloni 
lepe in mi/me p/tagnike. leto 2014 
pa gchavja,zadovoljstva in uspehov.

LESENA OKNA IN VRATA, NOTRANJA LESENA VRATA
- visoko kakovostna lesena okna iz lesa smreke, macesna ali meranti
- dvoslojna in troslojna zasteklitev
- lesena okna z ALU maskami zunaj,

RAL barve, strukture lesa
- notranje in zunanje police AZUR

OKNA UGODNO:
60 X 60 52,50€ brez DDV 
80 X 80 63,00€ brez DDV 
80X 100 73,50€ brez DDV 
100X100 87,00€ brez DDV 
100X120 97,50€ brez DDV

ALI PA TUDI PO NAROČILU.

Kresetova ul. 2, 8210 Trebnje
T: 07/ 34 61 850, F: 07/ 34 61 851 
GSM: 051 642 543, 041 642 543 
INFO@KOKO.SI, WWW.KOKO.SI
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(nekaj okoli ukinitvi privilegijev iz preteklosti...), ne 
zanima. Ne zaradi vsebine, temveč izključno zaradi 
načina delovanja. Potem je v nadaljevanju na moj 
komentar (malce maščevalno) zapisal, da sem bil 
jaz tisti gospod tovariš eksekutor (uničevalec) M0- 
RiS-a, najbolje izurjene slovenske vojaške enote, 
ki jo je seveda izuril on. In enota naj bi bila nekoč 
zgled drugim enotam itd., ipd... Tja naj bi bil moj 
osebek poslan, da enoto uniči...

Hvalabogu je pošteno zapisal vsaj to, da je to 
izurjeno enoto že od leta 1991 »olastninil« Janez 
Janša in jo uporabljal za politične namene. Celo 
to je namignil Troha, da - kaj bi 
bilo, če bi jo takrat res uporabili 
(moja opomba: za načrtovani 
državni udari)?

brzdali, tudi s pomočjo tožilstva, so komaj kaj našli. 
V aferah in odkritjih je lepo videti, kako so imeli vsi 
po vrsti, ko so prišli na oblast - ali pa jim je na kožo 
pisana oblast omogočila - samo grablje. Še naš žu
pan, kot piše Pavšič, se jim je pridružil. V praksi in 
na sodišču.

je kaj čudnega, da je celoten senat KPK odstopil? 
Seveda ne, ker je prevečkrat pokazal s prstom na 
barabe. Barabe pa v »luft« in udari po siromaku. 
Celo klošarja so pred kratkim obsodili, ker je v pi
smih bralcev in na FB zmerjal politike. Podpore 
KPK v politiki, ki je itak z eno nogo v korupciji, pa 

pač ne dobi.

Zato so me tudi poslali tja! Da 
ne bi do česa takšnega prišlo.

Verjetno so naključno pred 
tedni začeli na FB zopet všeč- 
kati in gledati posnetek mojega 
intervjuja objavljenega na You- 
Tube (in nekaterih politikov), 
ki sem ga imel ob izidu knjige 
Trgovci s smrtjo (povezavo do 
videoposnetka objavljamo na Cajtng.com, op. ur.). 
Bilo je pred več kot petimi leti, ko sem napisal in 
povedal, kako so mnogi politiki trgovali z orožjem, 
kako sem štel krvavi denar in kako so razumeli osa
mosvojitev Slovenije do leta 1994. Kot svojo last (z 
ljudmi vred). In še danes bi jo najraje videli kot svo
jo lastnino, nas v njej pa kot sužnje.

Nerazumevanje dogajanja v naši družbi pa ne 
tepe samo uvodoma omenjenega Ladislava Trohe. 
V zadnjem letu kar naprej letijo iz omar osamo- 
svojiteljski in »olastninjeni« okostnjaki. Odkrite so 
afere za afero. Toda šele sedaj, ko je politiki malo 
»ušla« kontrola nad organi pregona. Dokler so jih

je kaj čudnega, da je celoten 
senat KPK odstopil? Seveda 

ne, ker je prevečkrat pokazal s 
prstom na barabe. Barabe pa 
v »luft« in udari po siromaku. 
Celo klošarja so pred kratkim 
obsodili, ker je v pismih bral
cev in na FB zmerjal politike. 
Podpore KPK v politiki, ki je 

itak ženo nogo v korupciji, pa 
pač ne dobi.

Prav imajo seveda tisti, ki pra
vijo da riba pri glavi smrdi. Bolj 
točna bo navedba, da začne smr
deti pri glavi. Ko enkrat začne, ne 
moreš ugotoviti kje bolj ali manj 
smrdi.

V družbi pa je tako, da se nje
no razkrajanje začne zato, ker 
vidijo(mo), da lahko glava počne 
kar se ji zdi. Torej, če je njim do
voljeno, zakaj ne bi bilo nam. Ali 
pač v družini: če starša počneta 

nekaj kar ni prav, bodo taisto kmalu počeli tudi 
otroci.

Če torej še bolj poenostavim: Čedalje bolj se pre
poznavamo (in priznavamo), da smo Balkanci. Zdaj 
se namreč vse bolj in pogosteje dogaja, da se mnogi 
okoli nas v člankih, kijih objavljamo, prepoznavajo. 
Ne, da bi zapisali kakšna imena. Z vprašanjem: »Ali 
si mislil name?«

Upam, da res še nismo padli tako nizko?

Menda še ne bo treba začeti spraševati: »Kdor 
izmed vas je brez greha, naj prvi vrže kamen...«

O/sem. stJiankcM in posEoUm 
paiitneije* se. zadtoljujemo za 

zaupanje in Mimo Oesele božične 
p/iOznifee teJi snečno noto Reto 20l4!

8 07/3041319
Obrtniška ulica 20, Trebnje; 051/335133

info@pohistvo-raj.si, www.pohistvo-raj.si

MIZARSTVO & TAPETNIŠTVO

hpt
MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ul. 31, Trebnje
- MIZARSTVO: 041966661
- TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

Izdelava notranjega pohištva po naročilu

NOVO: NAREDITE Sl SAMI IN PRIHRANITE ...

CMC RAZREZ (N RQBUENJ|
(po skici izrišemo, razrežemo in robimo)

SKLEPANJE NAROČNIŠKIH RAZMERIJ ZA MOBITEL

@ ALLOtel
Gubčeva ulica 23, Trebnje; 07/30 41520

NAJVECJA PONUDBA
NOVIH IN RABLJENIH GSM APARATOV

4 ni IH
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Jože Poušič
joze.povsic@amis.net

Univerzitetni diplomirani organizator 
inženir strojništva, ekolog,

EflmfžjjJ®, wb

Leto je hitro naokoli. Na občini so se ukvarjali 
bolj sami s seboj, kot pa da bi naredili kaj več za 
splošno blaginjo občine in občanov. Na začetku 
leta je Kastelic razburjal javnost, saj je bil spet pod 
drobnogledom policije. Občino Trebnje je »razvi
jal« s klubom (Županov klub za 
razvoj Trebnje), ki je registriran 
v sosednji občini Mirna. Klub ni 
imel ne članov, ne upravnega od
bora, zaradi česar ni izpolnjeval 
osnovnih pogojev po zakonu o 
društvih. Novinarji so Kastelica 
spraševali marsikaj o tem klubu, 
on pa je vehementno odgovarjal:
»Ničesar ne bom izjavil.«

Na Policijski upravi v Novem 
mestu pa so potrdili, da so od Ko
misije za preprečevanje korupci
je (KPK) prejeli kazensko ovadbo zoper Kastelica 
o domnevno spornih finančnih transakcijah v tem 
klubu, katerega ustanovitelj in edini član je Kaste
lic. Predstavnica za stike z javnostjo na novomeški 
Policijski upravi je povedala, da proučujejo ali so 
podani razlogi za sum kaznivega dejanja, z ugoto
vitvami pa bodo seznanili okrožno tožilstvo.

Nato je spet v javnost prišla naslednja novica, da 
je obtoženi Kastelic na sodišču, v neki drugi kazen
ski zadevi, hotel potunkati svojo bivšo sodelavko,

Ljudje smo do javnega 
denarja bolj brezbrižni kot 
pa do svojega, čeprav težko 
plačujemo davke, dohodnino 

in druge dajatve. Če pa se 
vprašamo ali bi obsojenemu 
in skorumpiranemu človeku 
zaupali svoj denar ali svojo 

osebno blagajno, pa bi se hitro 
streznili in hitro odločili!

češ da je ona napisala naročilnico za vožnjo z ladjo 
po morju, na občinske stroške. Seveda je vse to na
ročil in ukazal Kastelic, ker pa nima nobene morale 
in etike, je neuspešno hotel potunkati sodelavko.

Naslednji primer se je spet zgodil na novome
škem okrožnem sodišču, kjer se je Kastelic spet vle
kel ven, da je neki članek v njegovem imenu napisal 
njegov bivši sodelavec, čeprav je pod člankom pod
pisan Kastelic sam in ga je tudi sam poslal v objavo. 
Tudi v tem primeru se vidi, da Kastelic nima nobene 
morale in etike.

Že pravnomočno obsojen, pa v drugič obsojen 
in s korupcijo obremenjen Kastelic je tudi eden od 
vzrokov za odstop vodstva Komisije za prepreče
vanje korupcije (KPK). Novinarjem so člani senata 
KPK povedali: »Ne odstopamo iz obupa ali občut
ka nemoči, pač pa iz protesta, ker ne pristajamo 

na politiziranja glede vprašanja 
korupcije in integritete. Ključna 
vprašanja pa so: župani obreme
njeni s korupcijo, TEŠ6, sistem
ska korupcija v zdravstvu, politi
ka iz ozadja vodena s korupcijo 
obremenjenih ljudi.«

KASTELIC JE BIL ZARADI 
ZLORABE POLOŽAJA 
ŽUPANA OBSOJEN ZA ŽE 
ŠTIRI KAZNIVA DEJANJA

KPK je vsem odgovornim v državi ponovno pre
dlagala več ukrepov, med drugimi tudi sprejem za
konodaje, ki bo omogočala odpoklic pravnomočno 
obsojenih in skorumpiranih županov (npr. Kasteli
ca) in sprejem zakonodaje, ki bo na podlagi sodne 
potrditve zlorabe položaja (Kastelic je bil zaradi 
zlorabe položaja župana obsojen za štiri kazniva 
dejanja) ali kršitve protikorupcijske zakonodaje 
predvidevala odpoklic posameznika (župana, po
slanca, svetnika ...) z javne funkcije in prepoved

opravljanja javne funkcije za določen čas.

Ljudje smo do javnega denarja bolj brezbrižni 
kot pa do svojega, čeprav težko plačujemo davke, 
dohodnino in druge dajatve. Če pa se vprašamo ali 
bi obsojenemu in skorumpiranemu človeku zaupali 
svoj denar ali svojo osebno blagajno, pa bi se hitro 
streznili in hitro odločili!

Želim vam lep in vesel december, blagoslovljen 
božič in srečno novo leto 2014!

Maja Qliha
@: maja.gliha@gmail.com

Univerzitetna diplomirana pravnica 
s pravosodnim izpitom

Vprašanje: Sem lastnik zemljišča, na katerem 
stoji tudi moja stanovanjska hiša. Do hiše do
stopam preko zemljišča, ki je v lasti mojega so
seda. Pred leti sva se s sosedom dogovorila, da 
lahko preko njegovega zemljišča dostopam do 
svoje hiše. Zato sem si preko njegovega zemlji
šča uredil dostopno potjo asfalitral in postavil 
tudi robnike. Kta leta to pot nemoteno upora
bljam, sosed tej uporabi ni nikoli nasprotoval. 
Sedaj sem izvedel, da namerava sosed svoje ze
mljišče prodati. Zanima me, ali mi lahko novi 
lastnik ukine dostopno pot? Kako lahko doka
žem, da mi je sosed dovolil uporabo njegovega 
zemljišča za dostop?

Pravno pojasnilo: Dostopna pot je tipičen pri
mer stvarne služnostne pravice. Stvarna služnostna 
pravica se načeloma ustanovi s sklenitvijo služno-

trgovina in papirnica

♦ pisarniški material
♦ šolske potrebščine
♦ darilni program

tiaala za zaupanje! 

O/esei in blagosltaotjen 

božič te)i s/iečno in zcbiaOo 

no (Jo Heto 20l4!

Kulinarika Jure
040 629 123

Za nas organiziramo: 
piknike, veselice, jantouščine, 
dekliščine, poroke, obletnice, 
poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe,...

le najboljše!

TAMARA*
KOZMETIČNI SALON TAMARA 

RIMSKA CESTA 7, TREBNJE 
Tel: 070-751-171 

FB: Kozmetični salon Tamara

NUDIMO VAM NASLEDNJE STORITVE:
- nega obraza (vlažilna, anti age, akne)
- specialni tretmaji (diamantni piling, 
ultrazvočna nega, galvanski tok)

Diamantni piling (na sliki) je najnovejša 
pridobitev našega salona, trenutno pa tudi

najbolj popularen pomlajevalni tretma na svetu!

- masaža

- depilacija
- klasična in medicinska pedikura
- klasična manikura

- geliranje in podaljševanje nohtov
- ličenje za posebne priložnosti
- oblikovanje in barvanje obrvi 
-DARILNI BONI

ti vato za zaupanje in snečno 20l4!



rAITN Lt št. 181, december 2013 
info@cejtng.com

stne pogodbe in vpisom v zemljiško knjigo. Takrat, 
ko sta se s sosedom dogovorila, da boste njegovo 
zemljišče uporabljali za dostop do svojega zemlji
šča, bi morali skleniti ustrezno služnostno pogod
bo z zemljiškoknjižnim dovolilom, s katero bi vam 
sosed dovolil, da njegovo zemljišče uporabljate za 
dostopno pot do svojega zemljišča. Na podlagi skle
njene in notarsko overjene pogodbe bi nato morali 
predlagati vknjižbo služnostne pravice v zemljiško 
knjigo. Na tak način bi pridobili pravno veljaven 
pravni naslov za uporabo sosedovega zemljišča za 
dostopno pot. Zgolj ustni dogovor ne zadostuje za 
veljavno ustanovitev služnostne 
pravice. Ker takrat niste upošte
vali vseh obličnostnih določil za 
veljavno pridobitev služnostne 
pravice, sosed pa namerava sedaj 
zemljišče prodati, je najbolj pri
merna rešitev, da še pred prodajo 
sklenete ustrezno služnostno po
godbo in izvedete vpis služnosti 
v zemljiško knjigo. Na tak način 
bo kupec (torej vaš novi sosed) 
seznanjen s tem, da imate pravi
co do uporabe zemljišča, in sicer 
tako da to zemljišče uporabljate 
kot dostopno pot. Vi pa boste s tem pridobili pravi
co, da zemljišče uporabljate za dostopno pot in da 
vam te pravice ne more nihče odvzeti. Enako pravi
co bodo potem imeli tudi vsi vaši pravni nasledniki. 
Če bi se odločili vaše zemljišče prodati naprej ali ga 
podariti, bi ta drugi lastnik hkrati pridobil tudi slu
žnostno pravico do uporabe dostopne poti. Stvarna 
služnost je namreč pravica lastnika nepremičnine, 
da za potrebe te svoje nepremičnine uporablja tujo 
nepremičnino. Novi lastnik vaše nepremičnine ima 
prav tako, kot ste prej imeli vi, pravico uporabljati 
dostopno pot. Prav tako je tudi novi lastnik sose
dove nepremičnine dolžan prav tako, kot je sedaj 
dolžan vaš sosed, trpeti prehode preko svoje nepre
mičnine. Stvarna služnost zato predstavlja trajno

rešitev.

Če pa se vaš sosed ne bi strinjal s sklenitvijo slu
žnostne pogodbe, potem je smiselno preveriti, ali 
ste na podlagi dalj časa trajajočega izvrševanja 
služnosti služnostno pravico že priposestvovali. 
Služnostna pravica namreč lahko nastane tudi s 
priposestvovanjem, vendar le v primeru, če se slu
žnost dejansko izvršuje skozi celotno priposestvo- 
valno dobo, ki jo določa zakon. V primeru, da ste 
služnostno pravico že priposestvovali, lahko s tož
bo pred pristojnim sodiščem zahtevate, da sodišče 
ugotovi obstoj služnosti.

Ker je sodna pot dolgotrajna 
in precej draga, je smiselno, 
da s sosedom skušata doseči 
dogovor in se sporazumeti o 
obstoju in vsebini služnosti 
in da nato tak sporazum 

pretvorita tudi v ustrezno 
pravno obliko. Dogovor, ki ne 
bo sklenjen v ustrezni obliki, 

vama ne more zagotoviti 
nobenih pravic.

Ker je sodna pot dolgotrajna 
in precej draga, je smiselno, da 
s sosedom skušata doseči dogo
vor in se sporazumeti o obstoju 
in vsebini služnosti in da nato 
tak sporazum pretvorita tudi v 
ustrezno pravno obliko. Dogo
vor, ki ne bo sklenjen v ustrezni 
obliki, vama ne more zagotoviti 
nobenih pravic.

Za dodatna pojasnila ali od
govore na druga pravna vpraša

nja se lahko obrnete na našo pravno pisarno, tel. 
št. 031 581 681, e-mail: info@pravnedejavnosti.si, 
internetna stran: www.pravnedejavnosti.si.

Vsem bralcem se zahvaljujem za zvesto spre
mljanje rubrike s pravnimi nasveti tudi v letošnjem 
letu. Hkrati pa vsem želim prijetne in mirne božič- 
no-novoletne praznike ter zvrhano mero zdravja 
in dobre volje v letu 2014. Bodite pogumni, pošteni 
in željni znanja ter ravno prav radovedni, da boste 
tudi v svojih “pravnih razmerjih" sprejemali preu
darne in pravočasne odločitve.

Vse pravne nasvete Maje Gliha, kakor tudi vse 
ostale dosedanje kolumne vseh kolumnistov, 
najdete na www.cajtng.com!

Knjigovodstvo Krištof d.o.p,

Opravljamo knjigovodske storitve za:
- kmetijska gospodarstva, ,re<ne 2
- samostojne podjetnike (s.p.)
- družbe z omejeno odgovornostjo (d.o.o.)

KRIŠTOF d.o.o., Gubčeva cesta 11, Trebnje 
Telefon: 031 331 807,07 30 45 607 

e-pošta: milan.kristof@siol.net

Sie-ČKO 2014!

Dana
industrijska prodajalna 

Andrej Jamšek s.p. 
Glavna c. 37, Mirna

• pijače II. kvalitete občutno cenejše
• popust pri nakupu večjih količin
• vode z okusi zelo ugodno

Tel: 07/34-34-290,041/844-488; pon - pet 7-i8h, sob 7-1311

\ I
jpfl

jtno cenejše 1 
jih količin

(MBS GRADBENIŠTVO d.o.o.
Ledina 40,8290 SEVNICA

STROJNI OMETI I ■ INDUSTRIJSKI TLAKI 
STROJNI TLAKI [hidri k, zvočne in toplotne izolacije]
VSE VRSTE FASAD

• VSA GRADBENA DEU
- V0D0INŠTAUTERSTV0
- ADAPTACIJE

toiEi/eem
TJ

www.gradbenistvo-omes.net

r . <

na Wane

Uo,ekciiskeoW>ne

Akcija velja do 31. 12. 2013 oziroma do razprodaje zalog. 

Popusti različnih akcij se med seboj ne seštevajo.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher

PE Novo mesto PE Brežice

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1
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Ljudska Optika Glasmaher, StuSek Dejan s.p., Pleteršnikova 1, 8250 Brežice



12 št. 181, december 2013 f' jV '#"SxJ
info@cajlng.com * i v*-*

Qregor Kaplan
gkaplan.tr@gmail.com

Občinski svetnik, diplomirani 
politolog

Mm Mi (flfojllfflm mflm M (okm

dJlm' M VmimiptiirDp ML M

Končno smo prišli do kralja. Kralj trebanjske 
občine namreč že nekaj časa spominja na kralja 
Matjaža, ki spi nekje pod Peco.
Medtem, ko naš trebanjski spi na 
našem občinskem grbu.

Ne vem, če v resnici spi, osebno 
sem prepričan, da si raje zatiska 
oči, saj neumnosti, ki sojih neka
teri uprizorili v občini Trebnje 
oz. jih še uprizarjajo, resnično 
ne moreš v nedogled opazovat in 
si od groze pač zatiska oči in ždi 
ter čaka na boljše čase. Ampak, 
da se raje vrnem k samemu kra
lju - trebanjskem levu.

Čas je da ga zbudim! Čas je, da 
kot pravi kralj, enako kot v na
ravnem kraljestvu, poskrbi za svoje krdelo - občane 
občine Trebnje. Čas je, da obrani svoje meje in krde
lo ter čas, da naši občini iz tega naslova morda pri
dela kak €. Vsaka zadeva dandanes ima neko svojo 
maskoto ali simbol. Trebanjski koš - si poleg nara- 
mnega koša, ki ima po 25 letih že skoraj nekakšno 
blagovno znamko (škoda, ker črkuje) in morda tudi 
najdaljše mize, ki bi jo lahko sooblikovali, privošči 
še maskoto, kralja živali - trebanjskega leva, ki ga

Osebno bom dal levu tudi ja
sna navodila, da se trebanjske 
visoke živine ne sme dotikati, 
ker gre za kulturno prireditev 
in naj pač svoje nagone v tem 
konkretnem primeru opusti. 
Trebanjski lev ni nič drugega 

kot dodatna reklama in atrak
cija, ki malo stane, se pa zlasti 

otrokom lahko nepozabno 
vtisne v spomin in bodo prav 
ti svoje starše naslednje leto 

zopet pripeljali na Koš

imamo kot simbol moči in spomin na rimske čase v 
našem grbu. Torej, trebanjski lev mora le oživeti v 
času trebanjskega koša in se sprehajati gor in dol. 
Se seveda slikati z otroci in jim dajati ti. petke ter 
je na vseh aktivnostih, ki so namenjene otrokom 
nepogrešljiva figura. Seveda pa lev, če se le da, poz
dravi tudi številne ostale obiskovalce.

Osebno bom dal levu tudi jasna navodila, da se 
trebanjske visoke živine ne sme dotikati, ker gre za 
kulturno prireditev in naj pač svoje nagone v tem 
konkretnem primeru opusti. Trebanjski lev ni nič 
drugega kot dodatna reklama in atrakcija, ki malo 
stane, se pa zlasti otrokom lahko nepozabno vtisne 
v spomin in bodo prav ti svoje starše naslednje leto 
zopet pripeljali na Koš, morda prav zaradi leva.

Zgodba se torej rojeva, reklamo 
ti ustvarjajo obiskovalci in Koš 
dobiva novo priložnost in novo 
življenje, pa še kostum je upora
ben več let.

Pa še ena iz moje zaloge. Tre
banjski koš bi zaradi možnosti 
težav finančnega poslovanja na 
stojnicah potreboval posebno 
valuto in sicer predlagam, da se 
finančna enota na trebanjskem 
košu imenuje - koš. Lahko tudi 
kralj, ali pa lev, vseeno mi je. 
Vse cene so navedene v tej eno
ti, menjalnice pa stojijo na vsa
kih nekaj deset metrov. Gre za 

posebnost, ki tako tudi razbremeni marsikoga od 
obiskovalcev, po drugi strani pa za tovrstno potezo 
ne potrebuješ veliko in jo lahko kot tako tudi izko
riščaš v promocijske namene Trebanjskega koša. 
Ta denarna enota se izdaja na teh menjalnica in je 
izražena npr.: 0,5 ali 0,3 € = 1 koš, kjer bi torej 1 
koš bil enotni »denarni« kupon za nakupe na pri
reditvi, društvom pa odškrni! vrata sodelovanja pri 
najdaljši mizi... (se nadaljuje, več na www.cajtng.com!)

Nataša Krese
@: natasa.krese@gmail.com

Univerzitetna diplomirana sociali 
delavka, ljubiteljica živali, iz Trebri

šfimMptkilj®

V veseli december smo že dodobra zakorakali. 
Novoletne lučke so že zagorele po naših mestih, 
trgovine že nekaj časa prodajajo novoletna darila 
in okraske... December vsekakor ima svoj čar, le
poto, ki je ne premore vsak mesec v letu. Skupaj s 
tem prazničnim mesecem pa pride tudi nadležno 
glasno pokanje petard in ostale pirotehnike, strah 
živali, pobegli psi, mačke, poškodbe...

O petardah oz pirotehniki nisem nikoli razmi
šljala kot o nečem, kar škodi živalim - dokler nisem 
dobila svojega psa. Takrat se je moje mišljenje o 
njih spremenilo. Moja kužika namreč zelo težko 
prenaša decembrsko pokanje. Ko zasliši najmanjši 
pokec iz drugega konca mesta, prestrašeno pogle
da v smeri poka, začne se tresti, skrije se pod mizo 
in za njo je veselja konec. In tako vsako leto znova. 
Nekateri psi ne opazijo, da se kaj dogaja, večina pa 
se jih pokanja boji. Roko na srce, vse živali tega sve
ta si bolj težko razložijo, kaj poka in zakaj, zato je 
njihov strah še toliko večji.

Bodite pozorni na to, da ne peljete svojega psa 
na sprehod takrat, ko je največ pokanja, prilago
dite ga uram, ko ga ni, npr. zjutraj. Prepričajte se, 
da ima dobro nameščeno ovratnico, saj se lahko v 
primeru poka prestraši in iztrga iz preveč ohlapne 
ovratnice. Lani smo preko spletnih portalov spre-

¥4
brušenje, lakiranje ali oženje parketa ^ 
nabava in polaganje masivnega parketa 
nabava in polaganje gotovih parketov 
nabava in polaganje PVC podov 
velika izbira gotovih parketov

Borut Antonič s.p.
Dolenja vasi, Velika Loka 
Tel.: 041/748495

SQ!»A VPZNiJE
AMD Trebnje, Trubarjeva 2, Trebnje 

07/30 44 993,031 304 616

Izkoristite ugodnosti, katere vam ponujamo:
- računalniško opremljena učilnica
- sodobna vozila s klimo
- izkušeni učitelji vožnje
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mljali veliko zgodb, ko so psi zaradi strahu pred 
pokanjem pobegnili... za vse smo trepetali, kje so, 
prestrašeni, izgubljeni... nekateri od njih so našli 
pot do doma ali zavetišča, nekateri pa so žal tra
gično končali pod gumami. Ko 
zaradi sekundice poka izgubiš 
svojega najboljšega prijatelja... 
bolečina mora biti zelo velika.

Želela bi vas v imenu živali 
pozvati - recite letos pokanju 
NE. Svoj denar raje namenite 
v bolj "tople" stvari. Lahko do- 
nirate v dobrodelne namene, 
pomagate zavetiščem za živali, 
društvom ali posameznikom 
za katere veste, da potrebujejo 
pomoč.

Prav tako premislite o tem, 
če bi v letu 2014 naredili kako 
dobro delo v tej smeri, da bi re
šili kakšnega pasjega ali mačje
ga brezdomčka iz zavetišča. Obiščite naše lokalno 
zavetišče Meh na Repčah in povečajte svojo dru
žino za enega člana. Rešenčki so najbolj hvaležna 
bitja na svetu, to ve povedati vsak, ki je kakšnega 
posvojil. Prav tako povežejo celotno družino še 
predno sploh opazite - če si le dovolite odpreti srce 
za ljubezen, ki jo živali premorejo dati. Tukaj ciljam 
predvsem na moške, nič ni narobe, če priznate, da 
imate živali zelo radi, zaradi tega ne boste nič manj 
moški. Boste pa svoje otroke naučili biti iskreni in 
pristni.

Izognite se podarjanju živali za božična (ali roj
stno dnevna) darila. Čeprav se vam morda zdi, da 
ima neka oseba rada živali, je skrb za žival zelo ve
lika odgovornost, katere pa morda ne želi sprejeti. 
Živa bitja se ne podarja za darila. Preveč je zapu
ščenih živali, podarite raje pliškota, nikogar ne bo 
bolelo, če bo zapuščen ali se ga bodo naveličali.

Ob koncu naj vam in vašim živalim zaželim pre-

Prav tako premislite o tem, če 
bi v letu 2014 naredili kako 

dobro delo v tej smeri, da bi rešili 
kakšnega pasjega ali mačjega 

brezdomčka iz zavetišča. Obiščite 
naše lokalno zavetišče Meli na 
Repčah in povečajte svojo dru

žino za enega člana. Rešenčki so 
najbolj hvaležna bitja na svetu, 

to ve povedati vsak, ki je kakšne
ga posvojil. Prav tako povežejo 
celotno družino še predno sploh 
opazite - če si le dovolite odpreti 

srce za ljubezen, ki jo živali 
premorejo dati.

čudovit in nežen čarobni december. Imejte se radi, 
spoštujte vsa živa bitja tega sveta, tukaj so z razlo
gom (ne da jih koljemo in jemo), cenite naravo in 
njene dobrine, zapirajte vodo, ugašajte luči, pojdite 

raje kakšen korak peš namesto 
z avtom... Delajte s srcem, širite 
ljubezen in dobroto, delite na
smehe in dobro voljo. Poljubite 
svoje otroke na lička, objemite 
svojega partnerja in se zmeni
te s svojimi prijatelji za (naj
manj) en dober kuhan vinček. 
Čin čin...

Srečno 2014.

Vse kolumne Nataše Krese, 
kakor tudi kolumne vseh 
ostalih Cajtngovih kolumni
stov, najdete na Cajtng.com!
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■ v mesecu decembru nudimo 15% 
popusta na hrano in pripomočke 
za male živali

i v decembru 2013 in januarju 2014 
vam nudimo 15% popusta za 
sterilizacijo psičk in kastracijo 
psov in 30% popust na steriliza
cijo mačk in kastracijo mačkonov

S£astnifeom givaft se goliuaSju.jmvio ga 
igfeagano gaupanje it p/ietefcČem Getu, 

v Cetu 2014 f>a vam iu vašim 
fijuMjenčfcom gečimo čim več gchavja.

t/ celovita storitev 
čiščenja in nege 

volila

<tii>ala za zaupanje., 

'-Vesel božič in' 

stečno noto leto 20l4!
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Špela Smuk
spela.smuk@interflash.si

Občinska svetnica
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... je le ena od številnih modrih misli Nelsona 
Mandele, univerzalnega simbola dobrote in mo
drosti, moralnega mejnika in vzora človeštvu, ki je 
s svojim delovanjem spremenil tok zgodovine, dal 
upanje milijonom ljudi in navdi
hoval cel svet. Borec za svobodo, 
enakopravnost in spravo je svo
je sanje po boljši in pravičnejši 
družbi izpolnil s strpnostjo, z 
državniško modrostjo, vizionar
stvom in vero v ljudi. Med ljudi 
je širil ljubezen in s pravičniško 
držo navduševal generacije. Za 
Nelsonom Mandelo, ki simboli
zira upor proti krivici, žaluje, in 
njegovo življenje slavi, vso člove
štvo.

V osrednji informativni oddaji 
komercialne televizije so bile po 
smrti Nelsona Mandele na prvo mesto postavljene 
druge, »pomembnejše« stvari: Kdo je izkopal 346 
milijonsko luknjo, kdo je odgovoren za neplačane 
kredite, tožilci trdijo: NLB ne sodeluje in skriva po
datke za uspešen pregon, tesna sprega med politi
ko in bankami, Virant na ločeni tiskovni konferenci, 
ker tožilci pravijo, da s politiki, ki se sprenevedajo, 
nimajo kaj sedeti, KPK: ljudje imajo pravico vedeti,

Da lahko spreminjamo svet 
na bolje, da ljudje znamo 

stopiti skupaj in si pomagati, 
so v preteklih dnevih najlepše 
dokazali Leo klub Trebnje in 
skupina P.L.l.N. Ne le, da so z 
zbranimi sredstvi deklicama 
omogočili prepotrebne tera
pije, prav tako je pomembno 

sporočilo njuni družini in 
vsem nam: v težavah niste 

sami! Velik poklon!

minister Omrzel si kupuje čas - odločen je ohrani
ti ministrski stolček. Sele med novico o zahtevi za 
sodno preiskavo odvetnika Senice in Tovšakove in 
novico, da je župana Jankoviča protestnik napadel s 
solzilcemje dobil mesto Nelson Mandela. Žalostno, 
oglede na stanje duha v naši državi nič nenavadne
ga.

Prav december je mesec, v katerem ljudje radi 
naredimo računico za nazaj in načrte za naprej. Je 
čas, v katerem je čutiti upanje in veselje, na vse sla
bo pozabiti, se iz njega le kaj naučiti in verjeti v sa
nje. Nelson Mandela je dokazal vsem dvomljivcem 
na tem svetu, da lahko tudi en človek spremeni svet 
na bolje, da lahko vsak uresniči svoje sanje. Ob po
znavanju njegove zgodbe nihče ne more reči, da se 
posameznik ne more boriti s sistemom in da je pri 
tem nemočen. Zato je prav in lepo, da se vsakič, ko 

obupano poslušamo in doživlja
mo že skoraj neverjetne stvari, ki 
si jih privošči sistem, v katerem 
živimo in zaradi katerega živimo 
iz dneva v dan slabše, spomnimo 
sporočil tega velikega moža.

Da lahko spreminjamo svet 
na bolje, da ljudje znamo stopiti 
skupaj in si pomagati, so v prete
klih dnevih najlepše dokazali Leo 
klub Trebnje in skupina P.L.l.N. 
Z žarom, iskrenostjo, srčnostjo 
in odločno željo pomagati, so v 
Trebnjem premaknili meje mo
gočega in pričakovanega. V dveh 

večerih so ganili več kot 600 občanov in občank in 
pomagali Piki in Piji. Ne le, da so z zbranimi sred
stvi deklicama omogočili prepotrebne terapije, 
prav tako je pomembno sporočilo njuni družini in 
vsem nam: v težavah niste sami! Velik poklon!

Nelson Mandela je tudi verjel: Šport lahko spre
minja svet! Pred dnevi smo na prireditvi Športnik

leta počastili naše odlične športnike, ki dosegajo 
neverjetne uspehe kljub temu, da v občini Trebnje 
nekateri nimajo niti osnovnih pogojev za treninge. 
V želji, da se to v prihodnje spremeni, in ob zave
danju pomembnosti športa za našo družbo, besede 
Mandele ob nagovoru na podelitvi priznanj za naj
boljše športnike v letu 2008: »Šport ljudi navdihuje. 
Ima moč, s katero lahko združuje ljudi na način, kot 
to lahko stori le redkokatera stvar. Mlade nagovar
ja v jeziku, ki ga razumejo in ima pri odpravi razlik 
večjo moč kot katerakoli politična vlada.«

Naj vam bo praznični mesec prijeten, poln topli
ne, dobrote, upanja in lepih trenutkov. Iz srca vam 
želim blagoslovljene praznike, v letu, ki prihaja pa 
zdravja, ljubezni, iskrenih ljudi, sreče in uresničitev 
sanj, saj... marsikaj zgleda nemogoče, dokler se 
ne zgodi!

: Karmen Verhouec
dr.karmen.verhovec®

zobozdravnik-trebnje.si

Doktor dentalne medicine, 
specialist čeljustne in zobne ortodontije

(MkmMlMmiiM

Vprašanje: Pri svojem izbranem zobozdrav
niku sem se oglasila zaradi glavobolov. Po te
meljitem pregledu je ugotovil, da je verjetno 
razlog glavobolov bolečina v levem čeljustnem 
sklepu. Razlog naj bi bil globoki ugriz, ki naj bi 
se z leti še poglabljal. Kako si lahko pomagam 
in kako lahko preprečim poslabšanje nastale 
situacije?

PROTIBOLEČINSKA TERAPIJA NEGA TELESA
ESWT terapija z zvočnimi udarnimi valovi je sodoben pristop 
obravnavanja bolečine in zdravljenja.
I. Bolečina zaradi degenerativnih 
sprememb in kalcinacij tetiv:

- rama (rotatoma manšeta)
- Ahilova tetiva
- peta (spina calcanea - trn v peti)
- stopalo (plantami fasciitis)
- komolec (medialni, lateralni 
epikondilitis)
- koleno (paterlami tendinitis)
- kolk (trohanterični tendinitis)

a.
I

2. Kronična mišična bolečina v vratu ali hrbtu 
(mišični vozli).

Terapija je primerna za bolnike, ki trpijo kronično 
bolečino zaradi vnetnih sprememb menkih tkiv in so 
ob tem ovirani v dnevnih, poklicnih ali športnih 
aktivnostih. Predpišemo jo v primerih, da standardna 
fizikalna terapija ni uspešna ali pa se bolniki ne 
želijo zdraviti kirurško ali s pomočjo protivnetnih 
infiltracij.

Tipične indikacije za zdravljenje z globinskimi udarnimi valovi so:

- kalcinacije v mišicah ramenskega ohroča
- vnetje mišičnih narastišč komolčnega 
sklepa (»epikondilitis«, »teniški komolec«, 
»golfski komolec«)
- vnetje narastišč tetiv na petnico (»tm 
petnice«)
- vnetja narastišč tetiv in mišic na drugih 
mestih (stopalo, koleno, medenica, 
hrbtenica) in
- kronično boleče mišične točke ali večja 
področja mišic zaradi poškodb in 
preobremenitev. Terapijo je možno izvajati 
na več bolečih mestih hkrati, brez nevarnosti 
za preobremenitev ali pojav stranskih 
učinkov.

Podarite svojim najdražjim nekaj lepih 
trenutkov - darilni boni. Srečno 21)14!

Mojca Simonič s.p.. Pod Trško goro 83, Novo mesto; 041 431 602; www.ncgamasaza.si
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Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16, Trebnje 
07/30 44 887, 041/577 451, pavc@siol.net, www.pavc.si
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Odgovor: Nepravilni griz zaradi čeljustnih ne
pravilnosti in nepravilnega položaja zob je lahko 
le eden od vzročnih dejavnikov za 
patološke spremembe v samem 
čeljustnem sklepu. Bolečina, ki jo 
opisujete, je bolj pogosto posledi
ca mišične utrujenosti ali spazma 
(krča) žvečnih mišic. Le-ta se sko
raj vedno pojavi zaradi nočnega 
stiskanja zob ali škrtanja z zobmi 
(bruksizem). Tedaj se zaradi odso
tnosti naše kontrole razvijejo precej močnejše sile, 
kot v budnem stanju.

preči poslabšanje nastale situacije. Za podrobnejše 
informacije se lahko obrnete na ekipo naše zoboz

dravstvene ambulante (07/304 
44 77).

Ob koncu koledarskega leta 
želimo vsem bralcem, še posebno 
tistim najmlajšim, da bi s pomo
čjo Zobovilkinega prahu v teh 
prazničnih dnevih doživeli veliko 
čarobnih trenutkov, v prihajajo
čem letu pa se ji bomo poskusili 

oddolžiti s svojimi dobrimi dejanji! SREČNO 2014!

Razlogi za takšno početje so najbolj verjetno psi-, 
hosomatske narave (stresne situacije), pogosto pa 
tudi zaradi motnje griza ali nezavednega vrivanja 
spodnje čeljustnice naprej in vstran (razvada).

Znaki, ki jih zaradi prekomernega stiskanja zob 
pri anamnezi in pregledu ugotovi zobozdravnik, 
so: občutljivost (skelenje) zob zaradi prekomer
ne obrabe, odmik dlesni, poškodbe zobnih vratov, 
poke na zobeh in poškodbe zalivk, majavost zob, 
bolečine v žvečnih in vratnih mišicah, bolečine in 
omejeno gibanje čeljustnega sklepa, glavoboli in 
bolečine v ušesu.

Za začasno ali reverzibilno zdravljenje se pripo
roča individualno izdelana okluzijska opornica iz 
trde prozorne mase (Slika 1,2,3 - več slik na www. 
cajtng.com). Le-ta je izdelana v zobotehničnem 
laboratoriju. Priporočljivo je, da je opornica v po
dročju podočnikov podaljšana, s čimer se prepreči 
izvajanje prekomernih stranskih gibov spodnje 
čeljustnice. S pravilnim nošenjem, ki ga običajno 
predpiše in redno spremlja specialist ortodont, se 
doseže sprostitev sklepa in napetosti žvečnih mišic.

Po končanem zdravljenju z okluzijskimi oporni
cami se začne trajno ali ireverzibilno zdravljenje. 
Sem sodi parodontološka, ortodontska in prote- 
tična oskrba pacienta... Na ta način se lahko pre-

PRIPRAVII.t: KARMEN VKRHOVRf nOKTOR DENTAI.NF, 
MRniCINR. SPFČIAiTsT ČR1.HISTNR IN 7.0BNK 0RT0D0NT1IR 

IN TANIA KREVS. TANH.AB. DHNTAI.NI I.ARORATORIf D.n.n..

V kolikor želite nasvet oz. imate vprašanje za 
dr. Karmen Verhovec, ga pošljite na dr.karmen. 
verhovec@zobozdravnik-trebnje.si. Vaše vpra
šanje bo seveda obravnavano diskretno!

4 3 1 8

5 2 9 3

6 4 7 2

1 5 8 9

4 5 2

7 1 3 2

3 8 4

PIZZERIJA HOM
Baragov trg 1. Trebnje - 07/3461 900

Vsem gostom plzzer(je In trgovine se 
zahvaljujemo za zaupanje In se toplo 
priporočamo za oblsh tudi v letu 2014! 
Vesele božlčno-novoletne praznike In...

...na zdravje!

TDK d.o.o.

TRGOVINA

DARKA
■ DARILNI PROgRAM
■ igRAČE
■ KOZMETIKA
■ NAKIT
- PROMOCIJSKA DARILA
- NOVOLETNA DARILA
- ARANŽIRANJE 
■URE
■ gALANTERIJA

Trgovina Darka, Obrtniška 39, Trebnje
07/30 44 900, 031 586 122'

Del. čas: pon-pet: 8h-18h, sob: 8h-12h 
vvunv.trgovina-darka.si 

E: ii\fo@trgovina-darka.si

r . < ^ ”

na izbrane
\toreUcV>sV<e

Akcija velja do 31.12. 2013 oziroma do razprodaje zalog. 

Popusti različnih akcij se med seboj ne seštevajo.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Novo mesto PE Brežice

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1

8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19
sob 9-13 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

SU/^tVAHGr^.CZOIV

Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p., Pleteršnikova 1,8250 Brežice
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Uspeh dobrodelne predstave 
Cirkus v Trebnjem, v dveh dneh 
zbrali preko ll.OOOC
Trebnje, 30.11.2013 in 1.12. 
2013 - Pretekli konec tedna 
bi lahko strnili v znane verze 
Toneta Pavčka: »Na svetu si, da 
sam si sonce in da s sveta od
ganjaš - sence.« V soboto smo 
gledališka skupina P.L.I.N. in 
LEO Klub Trebnje v KD Trebnje 
organizirali dobrodelno gleda
liško predstavo Cirkus, zbrana 
sredstva pa namenili 2-letnima 
dvojčicama Piki in Piji Hrastar 
iz Pluske pri Trebnjem.

Punčki, ki bosta kmalu prazno
vali drugi rojstni dan, sta res pravi 
mali borki. Že v času nosečnosti so 
zdravniki ugotovili, da se Pikin tre
bušček ne razvija normalno ter 
da njen srček ne bije pravilno. 
Zaradi zapleta pri porodu pa so se 
zdravstvene težave pojavile tudi pri 
Piji; zdravniki so diagnosticirali 
hudo cerebralno paralizo, epilep
sijo, osteoporozo in globalni zao
stanek v razvoju. Toda s pomočjo 
ljubeče družine, ki deklici spremlja 
na vseh terapijah in negah, Pika in 
Pija lepo napredujeta in se razvija
ta. Žal pa prepotrebne terapije pred
stavljajo tudi visok finančni vložek, 
zato smo se organizatorji odločili, da 
vsa zbrana sredstva na dobrodelni

predstavi namenimo za terapije, ki 
bodo deklicama omogočile lepšo 
prihodnost.

Odziv ljudi je bil neverjeten. V so
boto smo se zaradi velikega obiska 
odločili, da predstavo ponovimo 
dan kasneje. Dvorana kulturnega 
doma Trebnje pa se je za premajhno 
izkazala tudi v nedeljo. Še bolj veseli 
pa smo bili končnega zneska, 11.300 
€, ki bo šel v roke malih bork in 
družine Hrastar.

K visoki vsoti so znatno pripo
mogli donatorji: A Iva d.o.o - Jure 
Višček (3.000 €), PGD Kriška vas 
(1.200 €], anonimni donator iz 
občine Trebnje (800 €) in Mažore- 
te Trebnje. Velika hvala tudi vsem 
obiskovalcem, ki so dvakrat napol
nili trebanjsko dvorano in s svojimi 
prispevki doprinesli h končnemu 
znesku.

Ponovno bi se radi zahvalili 
P.L.l.N.-ovcem za izvrstno predstavo 
in pomoč pri organizaciji, vsem osta
lim nastopajočim, ter vsem medijem 
in posameznikom, ki so brezplačno 
objavljali vabila na predstavo: Inter- 
flash Turizem, Mojca Femec (JSKD 
Trebnje), Cajtng, Glasilo Občanov, 
Dolenjski list, Radio Krka in Miloš 
Košir (Župnija Trebnje).

Člani Leo kluba Trebnje in P.L.I.N.-ovci so naredili še eno veliko dejanje. V le dveh 
dneh so za humanitarne namene zbrali preko 11.000€.

Še enkrat hvala vsem, ki ste nam 
pomagali odganjati sence in omo
gočili dvema senčicama lepšo pri
hodnost!

Gl,ORNA MHG1.IČ I.RO KI.IIB TREBNJE

HITRI INTERVJU
CAJTNG: Čigava je bila ideja, da 

pride do takega dogodka ali dru
gače - kdo je bolj oz. najbolj zaslu
žen za to - Leo klub ali P.L.I.N.-ov-
ci? Za takšen uspeh kar dvodnevnega 
dogodka so zagotovo najbolj zaslužni 
prejemniki zbranih sredstev - člani 
družine Hrastar. Verjamemo, da se

je velika večina obiskovalcev pred
stave udeležila zaradi nesebičnosti, 
dobrote, potrpežljivosti, poguma ter 
neizmerne volje staršev, Tine in Bo
ruta. S svojo predanostjo in skrbjo 
za hčerki Pijo in Piko, sta pravi zgled 
vsem nam. Člani Leo kluba Trebnje in 
P.L.I.N-a smo le pripomogli, da smo 
se ljudje dobre volje lahko zbrali pod 
eno (premajhno) streho in naredili 
odmeven in predvsem srčen dogodek. 
Vnovič smo dokazali, da znamo tudi 
v naši občini stopiti skupaj! Ideja za 
dobrodelno predstavo je plod sku
pnega sodelovanja, letos smo moči 
združili že tretjič.

Vse zelje' ki letos se niso izpolnile, 
vse sanje, ki niso sadu obrodile, 
v prihodnjem naj letu dbbijo polet, 
najjimprej izpolni se njihov obet j ^

Hvala za obisk in srečno novo leto 2014!

Gostilna Tončkov dom
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CAJTNG: Koliko od 11.000€ so 
prispevali donatorji in koliko lju
dje s prostovoljnimi prispevki? Se 
morda ve, koliko ljudi je obiskalo 
obe predstavi? S prostovoljnimi pri
spevki obiskovalcev predstave se je v 
dveh dneh zbralo 6.300 evrov. V ta 
znesek so všteti tudi dobrodelni pri
spevki za domače pecivo, ki so ga pri
pravile trebanjske mažorete. Predvi
devamo, da je bilo v dveh večerih 
okrog 600 obiskovalcev. Moramo pri
znati, da jih nismo imeli ravno časa 
šteti, ker nas je preveč skrbelo, kako 
bomo sploh spravili vse v dvorano. 
Da je donacija dosegla višino 11.300 
evrov pa so pripomogli tudi naslednji 
donatorji - jure Višček, lastnik pod
jetja Alva d.o.o., ki je prispeval 3.000 
evrov, PGD Kriška vas s prispevkom 
1.200 evrov in anonimni donator iz 
občine Trebnje 800 evrov. Iskreno in 
iz vsega srca se zahvaljujemo vsem 
sodelujočim, vsem obiskovalcem in 
seveda donatorjem - brez njih bi bil 
ves trud zaman.

CAjTNG: )e v načrtu še kakšna 
predstava, recimo na Mirni, Šen
trupert, M KG? Po dveh nepozabnih 
večerih za zdaj ne načrtujemo turneje 
po bližnjih občinah, bomo pa seveda 
veseli vsakega vabila. Člani Leo klu
ba in P.L.I.N-a sicer obljubljamo, da 
bomo v prihodnje zagotovo še stopili 
skupaj in naredili kaj nepozabnega. 
Hvala za vašo podporo!

Odgovore sta za Cajtng prispeva
la Luka Bregar (P.L.I.N.) in Glorija 
Meglič (Leo klub), ms)

Znana identiteta dolgolasega moškega, ki je 
umrl v zapuščenem gospodarskem poslopju

Pred letom in pol, natančneje 11. aprila 2012, je občan policiste obvestil 
o truplu v enem izmed tamkajšnjih zapuščenih gospodarskih poslopjih v 
Dolenji Nemški vasi. Ogledna skupina Sektorja kriminalistične policije Po
licijske uprave Novo mesto je opravila ogled in zbrala obvestila.

Po pregledu in prvih ugotovitvah zdravnica ni ugotovila poškodb, ki bi 
kazale na nasilno smrt, moški pa bi lahko umrl tudi pred več kot letom 
dni. Policija pa je tedaj poročala o moškem, visokem okoli 180 centimetrov, 
daljših rjavih las, preiskovalni sodnik pa je izdal odredbo za sodno obdukcijo.

Kriminalisti so nadaljevali z aktivnostmi za ugotovitev identitete in prišli do zaključka, da gre za 43-letnega 
moškega z območja UE Ljubljana, ki je bil pogrešan od sredine oktobra 2010. Pri opravljeni obdukciji ni bilo 
ugotovljenih znakov nasilja, moški je umrl naravne smrti, liki

Skrbniki psov, na 
javnem mestu morate 
VI zagotoviti fizično 
varstvo psa tako, da je 
le-ta na povodcu
V zadnjem času opažamo, da 
se v občini Trebnje pojavlja 
problem spuščenih psov, kar 
je moteče za same prebivalce, 
kakor tudi za naključno mimoi
doče oz. sprehajalce.

V zvezi tega opozarjamo vse pre
bivalce občine Trebnje, da imajo 
svoje pse ustrezno zavarovane, kar 
določa tudi 11. člen 3. odstavek 
Zakona o zaščiti živali, ki navaja, 
da morajo skrbniki psa na javnem 
mestu zagotoviti fizično varstvo psa 
tako, da je pes na povodcu.

Za neupoštevanje določbe ome
njenega člena je predpisana globa 
v višini 200 EUR.

V kolikor pa gre za nevarnega psa, 
pa Zakon o zaščiti živali v 12. člen 2. 
odstavku določa, da mora skrbnik 
živali zagotoviti fizično varstvo psov 
na enega izmed naslednjih načinov:

• da so psi na povodcu in opremljeni 
z nagobčnikom,
• da so zaprti v pesjaku ali objektu,
• da so v ograjenem prostoru z ogra
jo, visoko najmanj 1,8 m, ki je na 
vhodu označen z opozorilnim zna
kom.

Za neupoštevanje določbe ome
njenega člena je predpisana globa 
v višini 400 EUR.
POMCIISKA POSTA1A TREHNIK. UKIAN KAV- 
SRK IN'lA N P’/MIRTIČ. VDIHA POI.ICIISKKGA 
OKOLIŠA

POZOR! Če je pes nenevaren v 
očeh lastnika, še ne pomeni, 
da je nenevaren tudi za druge 
ljudi in še manj, da se ga ne 
bo ustrašil naključni pešec/ 
otrok, kar lahko privede tudi 
do tragedije. Tudi tak pes se 
ne sme (brez lastnika) gibati 
po javni površini (cesti, ploč
niku, ...), pa čeprav je le-ta le 
meter od njegovega doma!

Noj vas v novem letu spremljajo 

otrošha radovednost Oollevega Jurčka, 
skromnost Bevkovih Pastircev,
Iskrena ljubezen Cvetja v Jeseni
ter trdnost In zdravje Iz Povesti o dobrih ljudeh.

Srečno 2014!

Vaši knjižničarji 
knjižnice Pavla Oolle Tčebnje

• e
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POGREBNE
STORITVE
PERPAR

Janez Perpar s.p. 
Zaboršt iti. Šentvid pri Stični 

Ostri: 041/785 113. 041/297 570

NUDIMO VAM VSE 
STORITVE OB IZGUBI 
VAŠIH NAJDRAŽJIH.

24 UR NA DAN

#

Trebanjski vojni veterani gostili srečanje 
svojcev padlih v vojni za samostojno Slovenijo
Sobota, 30. november 2013 ni bil povsem 
običajen dan za svojce padlih v vojni za 
samostojno Slovenijo, ki jim je leta 1991 
z domačega ognjišča in objema njihovih 
mater, žena in otrok iztrgala najdražje.

Žalosten spomin in bolečina v srcih sta še ve
dno prisotna tudi pri 16-tih družinah, ki so se 
odzvale povabilu Zveze veteranov vojne za Slove
nijo, Zveze policijskih veteranskih društev Sever 
in Študentske organizacije univerze iz Maribora 
na tradicionalno srečanje, ko se ob koncu izteka
jočega se leta vsakič zberejo v drugem kraju. 
Z velikim zadovoljstvom smo sprejeli odločitev 
Zveze veteranov (ZVVS), da je bila organizacija 
letošnje prireditve zaupana Območnemu zdru-

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.potfrebne-perpar.si

ženju veteranov vojne za Slovenijo Trebnje
(OZVVS Trebnje). Prijateljski objemi in stiski rok, 
tople besede, ki človeku sežejo v srce in prijazni 
nasmehi, vse to je bilo videti in slišati v sobotnem 
popoldnevu med zbranimi v Domu starejših ob
čanov Trebnje, kjer smo jim trebanjski veterani 
pripravili prisrčen sprejem.

Po uvodnih nagovorih predsednika OZVVS 
Trebnje Mira Resnika, podpredsednika Zveze 
policijskih veteranskih društev Sever Boruta Li
karja, podžupanje občine Trebnje Nade Pepel- 
nak in podpredsednika Zveze veteranov vojne za 
Slovenijo Jožeta Kuzmana, je prijeten uvod v dru
ženje z zapetimi pesmimi ustvaril Ženski pevski 
zbor Zimzelen z Mirne, pod taktirko zborovodje 

Staneta Pečka. Dopolnila ga je še 
Bariča Kraljevski z branjem pe
sniške zbirke Ivana Gregorčiča, 
recitacija pesmi »Pomni veteran« 
v izvedbi Elvire Žagar in avtorska 
pesem Pavline Hrovat »Usodni 
dnevi«. Prijetno sproščenost ob 
koncu programa pa so nam priča
rali in ustvarili člani Društva na
rodnih noš iz Domžal s čudovitim 
plesnim nastopom ob spremljavi 
ubranih zvokov harmonike.

Predstavniki Študentske orga
nizacije univerze iz Maribora kot 
pobudniki teh srečanj so ob kon
cu družinam padlih, tako kot že 
vrsto let dosedaj, razdelili simbo
lična darila, pa tudi organizatorji 
smo bili deležni pohvale z njiho
ve strani za izvedeni kulturni

Tri nas diši no domače!

UJ

‘V predprazničnih dneh se še posebej 
priporočamo za nakup domačih 

suhomesnatih izdelkov lastne pridelave.

strankam in poslovnim partnerjem 
se zahvaljujemo za zaupanje ter 

želimo srečno in zdravo leto 2014!

Ciril Tizjak s.p„ Stari trg 22, tMokronog 
Tel: 07 30 49 695, Qsm: 041 652 336
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program in organizacijo dogodka.

V vedrem razpoloženju je čas druženja prehitro 
minil in svojci padlih so si ob odhodu kot »ena 
velika družina« zaželeli vse dobro z zagotovilom, 
da se zopet srečajo, ko bo leto naokoli. Tudi vete
rani na njih ne bomo pozabili, zato jih tudi takrat 
z veseljem sprejmemo medse. Ob tem se bomo z

globokim spoštovanjem spomnili tudi padlih v 
vojni, ki so za svobodo in samostojnost domovine 
žrtvovali najdragocenejše, svoja življenja.

Vsem občankam in občanom občin Trebnje, 
Mirna, Šentrupert in Mokronog-Trebelno česti
tamo ob bližajočem se prazniku Dnevu samo
stojnosti in enotnosti. Praznični dnevi Božiča in 
Novega leta pa naj vam vsaj za kratko prinesejo 
prijaznejši vsakdan. Zdravo, srečno in z uspehi 
napolnjeno prihajajoče novo leto 2014 vam želi
mo veterani OZVVS Trebnje.

MIRO RKSNIK PRFOSFDNIK OZVVS TRERNjE

Razstava Trebanjca Bogdana Breznika ob sprejetju 
zaveze o sodelovanju lovcev in policistov
Torek, 19.11.2013, je na Policijski upravi 
(PU) Novo mesto minil v znamenju obiska 
lovcev in odprtja slikarske razstave z 
naslovom Lepota narave. Na srečanju vod
stva policijske uprave s predstavniki zvez 
lovskih družin Dolenjska, Posavje in Bela 
krajina so govorili o najbolj obremenjujo
čih vplivih na okolje.

Sprejeli so zavezo o skupnem boju proti ne
zakonitemu odlaganju odpadkov v naravnem 
okolju, o izmenjavi informacij in možnostih učin
kovitega odstranjevanja nezakonitih odlagališč 
odpadkov. Z vožnjo v naravnem okolju kršitelji 
ne uničujejo le narave in plašijo živali, ampak 
prihaja tudi do hudih nesreč. Policisti bodo v so
delovanju s pristojnimi inšpekcijskimi službami 
pogosteje poostreno nadzirali nezakonito vožnjo 
v naravnem okolju.

Govorili so o problematiki nezakonitega lova

Policisti in lovci so sprejeli zavezo o skupnem boju 
proti nezakonitemu odlaganju odpadkov v naravnem 
okolju.

in številnih primerih povoženja divjadi na našem 
območju. Policisti so poudarili, da morajo lovci 
dosledno upoštevati določila Zakona o orožju, 
opozorili so na skrbnost pri nošenju in prenosu 
orožja in primerno hrambo orožja. Udeleženci 
so se strinjali, da z izmenjavo informacij in sku
pnimi akcijami lahko storijo veliko za ohranjanje 
narave in zaščito živali.

V avli PU Novo mesto so

U li slikarsko razstavo Lepota 
JT-vB narave, katere avtor je Tre- 

j banjec Bogdan Breznik,
dolga leta tudi lovec in velik 
ljubitelj narave. Na odprtju 
razstave je v glasbenem delu

Bogdan Breznik kvice, sicer član glasbene 
skupine Preloški muzikanti, 

ki je zaigral na orglice oziroma ustno harmoniko. 
Razstava bo na ogled mesec dni. Vabljeni! fpn nmi

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!
♦ določeni modeli z več kot 

43% popusta na tovarniško 
ceno! iTilt

♦ Bramac od 01.03. NOVI MODELI
aA/-

„ BRAMAC
♦ Gerard do 18% popusta

AGERARD
KRALJ MED STREHAMI

ESAL

Izjemno ugodne cene izolacij!
♦ Termotop izolacija do 15% popusta

IfN AIIF UNIFIT 03S
ISHIntUdo 35% popusta 

kURSA SF 32 do 35% popusta

VELUX
•9»

BREZPLAČNA DOSTAVA! J ( Kupovanje pri nas je cenejše,
prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!

V

asu

W" 
MB-. ,1

PODJETJE S TRADICIJO! -
y.;~

Tomaž Krnc s.p., Ledina 1, SEVNICA # Tel.: 07 8141651 
Gsm: 041427 084 e tomaz.krnc@siol.net • www.strehe.si

Na Vinogradniškem turizmu ‘Kovačev hrib' ali v gostilni v 
Šentrupertu postrežemo manjše ali večjd skupine do 100 ljudi. 
Nudimo vam velik izbor domačih jedi, dobrote z žara, kakor tudi 
ribje dobrote ali pizze. Priporočamo tudi naše specialitete:
domače salame, koline in vrhunski cviček.

Se priporočamo ob praznovanju vaših osebnih praznikov ali 
uspehov, kakor tudi za poslovna srečanja (silvestrovanje,...)

Peter Jaklič s.p., Šentrupert 31, Šentrupert 
Tel.: 07/304 00 30,041/720 212 
E-pošta: gostilna.jaklic@siol.net 
Odprto: 7.00 - 23.00, torek zaprto

GOSTILNA
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Zagorica pri Dobrniču 7, 82ti Dobrnič 
Tei: 031 790 029; info@bop.si; www.bop.si

NUDIMO sva /N TEHNIČNO 
SUŠEN LES PO MENAH NAROČNINA

• odkup gozdnih asortimentov
• razrez in prodaja žaganega iesa

• sušenje fesa ■ NOVO!

• izdelava ostrešij po naročilu
• izdelava pot izdelkov

(palete, deske, letve, lege, plohi,...)
• prodaja lesnih odpadkov 

(obrezline, žagovina)
• prodaja tesnih sekancev ■ NOVO!

S/tečno novo Geto 2014/

Šentruperčan Jože Zu
pan za širjenje bralne 
kulture prejel še Sch- 
vventnerjevo nagrado
LJUBLJANA, 20. november 2013 - Upoko
jeni profesor slovenščine, knjižničar in 
ravnatelj, ki je življenje posvetil kulturi, 
Jože Zupan je na sinočnjem odprtju 29. Slo
venskega knjižnega sejma prejel Schvven- 
tnerjevo nagrado.

\

*

»Ko sem izvedel, sem se začel tresti kot nebogljenček, 
ker z vsem spoštovanjem gledam tudi na vse tiste, ki 
so jo že dobili«, je med drugim povedal g. Jože Zupan. 
(Foto: Miha Peterlič)

STE IMELI TUpiU LETOS LEPO BALKONSKO CVETJE? - Že dolgo ne 
velja več pravilo, la so rože le v ženski domeni. Ravno to je dokazal 
Anton Moravec (i a sliki) iz Zidanega mosta 1, v Štefanu, ki je imel 
letos zelo lepo okrašen balkon. Zvonetove bršljinke so za rože neugo
dnim vremenskih razmeram kljubovale zelo dolgo, saj jih je lastnik 
dokončno pospravil šele v drugi polovici novembra.

Morda pa drugo bto spet organiziramo tekmovanje za najlepši bal
kon, kot smo to 0'ganizirali pred desetletjem. Ste za to? Pišite nam.

Zbornica knjižnih založnikov 
in knjigotržcev pri Gospodar
ski zbornici Slovenije podeljuje 
nagrado za prispevek k razvoju 
založništva in knjigotrštva, za 
dosežene uspehe v založništvu 
in knjigotrštvu ter kot prizna
nje za delo pri razvijanju bral
ne kulture v Sloveniji in med 
Slovenci zunaj meja domovine.
V Šentrupertu so ponosni in 
veseli, da je večdesetletno delo 
in zavzetost, s katero se knjig in 
širjenja ljubezni do njih, loteva 
75-letni zaljubljenec v kleno 
slovensko besedo, opazila še 
ena strokovna javnost.

»Ko sem izvedel, sem se začel 
tresti kot nebogljenček, ker z 
vsem spoštovanjem gledam tudi 
na vse tiste, ki so jo že dobili.
Hkrati pa ob sebi vidim, da to 
ni samo priznanje zame, ampak 
za vse tiste, ki s srcem delajo za 
mladinsko književnost, da bi bila 
sestavni del mladega rodu. Po 
drugi strani pa je imenitno, če 
dobiš nagrado za nekaj, kar si 
vse življenje s srcem delal,« pravi 
o prejeti Schvventnerjevi nagra
di Jože Zupan.

Vse življenje in delo Jožeta 
Zupana je najtesneje povezano s 
knjigo in delom za bralce, osrednje mesto pa ima
jo prav mladi bralci in mladinske knjige. Že do
brih štirideset let je povezan z gibanjem Bralna 
značka, je avtor edinstvene stalne razstave Izvir
ne ilustracije mladinskih del, v sodelovanju z dr. 
Kristino Brenkovo pa je bil tudi avtor stalne po
stavitve razstave z naslovom Slovenske slikanice

za otroke sveta (obe sta stalni razstavi v Osnovni 
šoli dr. Pavla Lunačka Šentrupert), že od začetka 
gibanja Rastoča knjiga je sodelavec in avtor posa
meznih celostnih predstavitev pri tem projektu, je 
urednik in avtor številnih knjig in zbornikov; med 
najpomembnejšimi je leta 1998 izšla knjiga nje
govih pogovorov Srečavanja, leta 2000 pa zbornik

INTERLES Trgovina z lesnimi 
proizvodi in materiali

Janez Potokar s.p.. Mirna. 041381003

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
MATERIALI:
-iverite vseh vrst
- iverali raznobarvni
- lesoniti
- lesomali
- vezane plošie 
-furnir 
-robni trakovi 
-LSBploiie(podni. stene)
- mediapani

laki-barve Denner
A

S Snečno
2014!

STORITVE:
- oblaienje kombijev in 

prikolic z vezano plošfo
- izdelava pohištva po meri 
-selitve
- prevozi
-izdelava drobnih 

pohištvenih elementov
- popravilo starega pohištva
- razrez materialov
- robjjenje
-izdelava vseh vrst polic
- menjava pantov
- menjava vrat pri kuhinjah
- menjava rofajev

—WL°iČA „
- Dimenzije plošč: 2500 x 1250.2500 x 625mm 
-Debeline: 12.15.18.22mm

V0D00DP0RNE VEZANE PLOŠČE T-FbEJ/
- Dimenzije plošč: 2500 x 1250. (3000 x 1500mm - po naročilu)
- Debeline: 9.12.15.18.21.21.27.30,35mm

Možen razrez vezanih plošč po elementih!
e "ivtr—------

KAKOVOSTNE STORITVE. UGODNE CENE. BREZPLAČNA DOSTAVA

Dr. Pavel Lunaček ob stoletnici rojstva tega zna
menitega porodničarja. Leta 2008 je izšla njegova 
knjiga V objemu besed s spremnim besedilom dr. 
Igorja Sakside, v kateri zajame svoje delo, pove
zano z ravnateljevanjem, Bralno značko in števil
nimi literarnimi in likovnimi ustvarjalci.

Jože Zupan je za svoje delo že prejel števil
ne stanovske, občinske in državne nagrade 
in odlikovanja, med drugim leta nagrado RS na 
področju osnovnega šolstva (1997), red zaslug za 
narod s srebrno zvezdo in častni znak svobode RS 
(2002), nagrado slovenske sekcije 1BBY kot vse

stranski promotor branja in mladinske književno
sti (2010), častni občan občine Šentrupert (2011) 
in srebrno plaketo javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti (2012). Pravi, da mu je ljuba vsaka, ki 
jo je predlagatelj utemeljil iz srca.

Sinočnje slovesnosti sta se - zaradi službe
ne odsotnosti župana Ruperta Goleta - v imenu 
Občine Šentrupert udeležili višja svetovalka za 
družbene dejavnosti Dani Grandovec in direk
torica občinske uprave Mateja Jazbec, učenci OŠ 
dr. Pavla Lunačka Šentrupert pa so za goste spekli 
okusne Emine piškote, (ek}

taro leto živi od ipominov, novo leto od pričakovanj. Maj bo 
2014 radodarno i zdravjem, ljubeznijo, srečo in uspehi!

LETA

MINEVAJO,

A DOBRE ŽELJE 

OSTAJAJO...

It Sreče,
^ zdravje*

041 744 026 

In hvala za zaupanje.

Transport in TGM Urbič
Ivan Urbič s.p., Dolenja Dobrava 12, Trebnje
041/625 180; ivan.urbic@siol.net; www.transport-urbic.com

- prodaja drv
- razžagovanje in razcep drv za kurjavo
- posek in spravilo lesa
- izdelava betonskih kozolčnih stebrov ..
- usluge z dvigalom (24m) naflU
- obžagovanje in posek dreves na višini (pelo 3

Izdelava ostrešij, 
pokrivanje streh z
opečno, betonsko "— zupančič.družba 
in pločevinsto kritino, izdelava točkovnih 
snegobranov, vgradnja strešnih oken, montaža 
žlebov in zaključnih obrob

ZUPANČIČ + DRUŽBA d.n.o., Jezero 22, Trebnje; 
Tel: 041339 185

Nudimo storitve slikopleskarstva in fasaderstva 
ter zaključna gradbena dela. Obnova je možna 
tudi na obroke. Delamo kvalitetno in ugodno!

ROBERT NORČIČ s.p., Ostrožnik 6, Mokronog; 
040 898 251;
slikopleskarstvo.fasaderstvo@jahoo.com

Servis gospodinjskih aparatov in bele tehnike, 
pooblaščen servis gospodinjskih aparatov

CZarutry Brandt a ITecirolui

ODietrichO L G MATRIK

SERVIS NINO, Nino Dančulovič s.p., Vorančeva 
5, Novo mesto; 07/33 75 080,041236 375; 
servis.nino@gmail.com; www.servis-nino.si

Servis RačunauMke Opreme
HERMAN FLORJANČIČ s.p.

Hiter in učinkovit servis računalnikov in računalniške opreme 
Tel.: 041665 126; E-mail: herman@sro.si

- izdelava in obnova 
kotlov za pripravo živinske 
krme in žganjekuho

- razrez in krivljenje pločevine na CNC strojih

KOVINARSTVO LEOPOLD KOŠČAK s.p., 
Kamnje 7a, Šentrupert; Tel.: 041 754 051, 
07 30 40 214; koscak.kotli@gmail.com

PD|7PDCT|J| Natalijo Mežan s.p.
r m C. Ce runi Velika loba n, VtUKA IONA
f g | e g-g g-g Te!.: 090 858 665
-3 rl L. (J 11 Delovni čas: tor, sre 8 ■ ISA,

riATnujn
Hvala vsem zvestim strankam za zaupanje in srečno 2019!
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Vadba odbojke pritegnila 
skoraj 20 deklic
Športna zveza občin Trebnje in Mirna (ŠZ 
TIM) je sredi oktobra 2013 športno javnost 
seznanila z možnostjo vadbe odbojke, vabi
lo pa je bilo namenjeno deklicam od 6. do 
9. razreda. V začetku naslednjega meseca, 
torej novembra, so se deklice že prvič sešle, 
zbralo pa se jih je že blizu 20.

Čeprav so mnogi menili, da je to strel v prazno, 
so v SZ TIM dokazali nasprotno. Danes se odbojka 
za deklice v Trebnjem že uspešno razvija in glede 
na zavzetost deklet na treningih in njihovega tre
nerja Srečka Stariča, sicer trenerja OK SEP Mo
kronog, lahko pričakujemo, da bomo v Trebnjem z 
leti dobili čisto pravi odbojkarski ženski klub.

Za deklice v tej starosti v naših krajih že dolga 
leta ni bilo primerno poskrbljeno in mnoge gene

racije odličnih športnic so šle mimo brez možnosti je eden izmed najlepših ženskih športov, zato smo 
tekmovalnega športnega udejstvovanja. Odbojka veseli, da se je prijela tudi v Trebnjem. (IK1

Trebanjka Suzana Vencelj zmagovalka 
literarnega natečaja Novalac

Od začetka marca pa vse do konca septembra 
so na spletni strani Novalac.si, ki je namenje
na otrokom oz. njihovim staršem, prebirali 
zanimive zgodbe, prigode in anekdote, katere 
so jim pošiljali bralci širom Slovenije.

Prejeli so kar 114 zgodbic, v ožji izbor pa se je uvr
stilo 12 najboljših zgodb. Izmed teh so nato izbrali 
enega, ki je postal zmagovalec leta, to pa je postala 
Trebanjka Suzana Vencelj (sicer tudi predsednica 

uzana ence j humanitarnega društva Taja), ki je za glavno nagra
do prejela opremo za otroško sobo v vrednosti do 3.000 EUR.

Suzani seveda iskreno čestitamo, njeno zgodbico z naslovom Moja posebna 
punčka pa objavljamo na www.cajtng.com! OKI

ZAHVALA ZA POMOČ PRI PRENOVI 
POGORELEGA GOSPODARSKEGA OBJEKTA

Za izkazano pomoč pri prenovi gospodarskega objekta, ki je dne 11. 
11. 2013 utrpel večjo gmotno škodo zaradi vzroka požara se v prvi vrsti 
iskreno zahvaljujemo gasilcem prostovoljnih gasilskih društev Trebnje, 
Lukovek, Ponikve, Račje Selo, Velika Loka, Veliki Gaber in Čatež pod Za- 
plazom, ki so se nemudoma odzvali, preprečili širjenje požara na sose
dnje objekte in odstranili ruševine objekta ter ožgano seno.

Zahvaljujemo se tudi Občini Trebnje, KS Dolenja Nemška vas, lokal
nim podjetjem, združenjem, vaščanom, prijateljem, sorodnikom, sode
lavcem, znancem in ostalim sokrajanom za prostovoljno in nesebično 
raznovrstno pomoč pri prenovi objekta.

Vsem iskrena hvala, vaše plemenite geste nam zelo veliko pomenijo!

<-P/iijate£fjL so angeli, 
foi nas dvigi/iejo, feo 

naša kniGa ne gnajo več 
Meti. ^Bojujejo se ga ms. 
^Ptigtgajo fiuči, fei ugašajo.

OJ p/itfiajajočem Getu mj 
sp/iemSjajo vsafe vaš feo/tafer

j C tfitudiGi se bomo, da bomo 
(do (Dot/tebi tudi mi vaši 

P p/tijate&ji.

S/tečm 2014/ 

<čKo£efetiv
^rd/tavstvernga doma Of/tebnje

.M

/n iki i)N)r
VARUIIMODAK /,IVl.|l N]-\

NE IZZIVAJTE USODE!
PREVOZ Z ZABAVE NAJ BO NASA SKRB!

[]syj[^ipY
Stanislav Kurent s.p., Šentrupert

@@1]/7

ZA POSAMEZNIKE ALI SKUPINE DO 7 OSEB 
PREVOZI NA ZABAVE, Z ZABAV. NA IZLETE. TEKME,.

NUDIMO PREVOZ UČENČEV OZ. 
ŠTUDENTOV V LJUBLJANO IN MARIBOR 

OB NEDELJAH ZVEČER. UGODNO!!!

tfese/e praznike in srečno novo /e/o 2014/



t MTNC» št. 181, december 2013
info@cajtng.com d 8 23

Slovenski borci navdušili 
halo Tivoli, naš Grega 
Smole žal poražen
V petek, 15.11.2013, v večernih urah se je 
v hali Tivoli odvil nadvse uspešen borilni 
spektakel Final Fight Championship 9. Na 
sporedu je bilo šest borb po pravilih K-l in 
pet po pravilih MMA. Pred domačimi gle
dalci so se zmag veselili Samo Petje, Mirko 
Vorkapič, Lemmy Krušič in Primož Vrbinc, 
neuspešna pa sta bila Miran Fabjan in žal 
tudi naš Grega Smole.

Grega Smole
IME: Brega Smole 
NADIMAK: n/8 
DATUM BODENJA: 4.6.I9B9. 
GRAD: Nove Mesto 
DOB: 24 
TtŽINA: 77 Kg 
VIŠINA: IBS cm 
SCDRE: 32W - lil 
FF SCDRE: 0W - OL

Profil našega borca na spletni strani FFC.

Borilni spektakel Final Fight Championship 9 
je upravičil svoje ime in več kot 1.000 gledalcev 
v hali Tivoli večkrat dvignil na noge. Prvi obisk 
največje borilne organizacije v tem delu Evrope 
FFC na slovenskih tleh je pusti dober vtis. Veliko 
zaslug za to gre pripisati prav domačim borcem, 
ki si po večini ring hale Tivoli zapuščali dvignjenih 
glav. Žal v primeru našega borca ni bilo tako. Gre

ga Smole je izgubil dvoboj proti Srbu Živkoviču.

"Nisem razočaran, saj je bila borba dobra. Za
dovoljni so bili tudi vodilni možje FFC-ja. Zadovo
ljen sem s predstavo. Seveda bi lahko bilo bolje, a 
je viden napredek, ki sem ga naredil pod vodstvom 
novega trenerja," )e uvodoma po borbi dejal Grega 
Smole, ki tako ni uspel maščevati poraza svojega 
moštvenega kolega Mirana Fabjana, katerega je 
Živkovič premagal pred tremi tedni v Zagrebu. 
"Presenetila me je njegova pripravljenost. Proti Mi
ranu je v tretji rundi kondicijsko popolnoma odpo
vedal, zdaj pa je skozi celotne tri runde držal ritem. 
Pričakoval sem izkušenega in dobrega nasprotnika. 
Ta pričakovanja je upravičil," se dodaja Smole, ki je 
borbo izgubil šele po sodniški odločitvi.

Z videnim so bili zadovoljni tudi organizator
ji, predsednik Final Fight Championshipa Drsat 
Zovko je namreč obljubil, da se bodo v Ljubljano 
vrnili v začetku prihodnjega leta, najverjetneje 
aprila. (BZ)

9 6 7 8

9 2 4 5

4

6 7

3 7 5 1 9

7 8 2 6

9 5

3 6

8 1

ISTRtHt

- strojna izdelava estri hov
- sušenje estrihov

HITRO!
KAKOVOSTNO!

UGODNO!

Andrej Stancs.fi., N HM 27, SCVHICA 
Tet: 0*1/769 896

^VeseCe p/tognifce in s/tečno 2014/

OPTIKA CIRMAN 
TOMAŽ CIRMAN 5.P. 
GUBČEVA C. 7, TREBNJE 
TEL: 07 30 45 75 I

Vse, kar si želiš # • •

UC TREBNJE

Videli pa boste tudi prebivalce ranča in njihovo življenje v zimskem času.



Dr. Lukšič in vodstvena ekipa 
na obisku v trebanjski SD
V torek, 26.11.2013, so se na delovnem 
sestanku srečali člani vodstva trebanjske 
SD s predsednikom stranke SD dr. Igorjem 
Lukšičem, ki so ga spremljali še Matjaž 
Han, vodja poslanske skupine SD, Denis 
Sarkič, tiskovni predstavnik SD, Aljuš Per- 
tinač, državni sekretar na ministrstvu za 
izobraževanje in Gašper Kos.

Na dobro obiskanem delovnem srečanju so 
obravnavali aktualne dogodke na ravni države, 
kakor tudi na širšem trebanjskem območju. De
lovni sestanek so imeli v zidanici Naceta Sile, ki je 
tudi trebanjski predsednik SD in jih je med druže

njem postregel s svežimi mesninami iz domačega 
pridelka. To sicer ni vplivalo na številčnost obiska 
(so komentirali v šali), vsekakor pa je bilo zaradi 
tega še bolj prijetno vzdušje.

Srečanja sta se udeležila tudi dva župana, mirn- 
ski Dušan Skerbiš in Anton Maver iz občine Mo
kronog - Trebelno. Naj naglasimo, da župana sicer 
nista člana stranke, temveč zgolj simpatizerja.

Člani stranke SD iz širšega območja Trebnjega 
so tako po letu dni zopet dobili priložnost, da so 
se neposredno seznanili z aktualnim dogaja
njem na ravni države, obenem pa so z obiskom 
dobili možnost, da so lahko predsedniku SD, kot 
tudi vodji poslanske skupine Socialnih demokra
tov, postavili vprašanja neposredno, na katera 
doslej morda še niso dobili pravih odgovorov.

št. 181, december 2013 £' A T<\l
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Dr. Lukšič je nato v sproščeni razpravi razložil 
nekatere ključne probleme na državni ravni 
ter poudaril, da si Social demokrati v tem obdobju 
zelo prizadevajo, da bi koalicija dobro delovala in 
uresničila skupaj dogovorjene cilje, ter da bi bila 
vsakršna prevelika razhajanja neproduktiv
na. Tudi tokrat je ponovil že izrečeno misel, da se 
drugim predsednikom strank ni treba ukvarjati z 
razmerami v SD, temveč naj se le-ti posvečajo svo
jim strankam in skupnim ciljem.

Matjaž Han, vodja poslanske skupine SD, je 
navzočim pojasnil kakšna so prizadevanja članov 
poslanske skupine in kakšne napore vlagajo za 
dobro ter napredek, ko praktično od jutra do 
večera obravnavajo zakonodajo ter predloge, ki 
kasneje, po sprejemu v Državnem zboru, tako ali 
drugače vplivajo na vse državljanke in državljane.

Delovni sestanek je bil po mnenju vseh udele
žencev nadvse prijeten in zlasti izjemno kori
sten. {B£}

Tel: 07/ 33 25 402 
Gsm: 041 669 768
Kettejev drevored 2, 
8000 Novo mesto

CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam

KRST | OBHAJILA | SV. BIRME | OSEBNI PRAZNIKI | OBLETNICE 

SREČANJA | PROSLAVE | OTVORITVE | POSLOVNA SREČANJA | SPREJEMI

' m
:enja se lahko odločite v Klubu Maroin druženja se lahko odločite v Klubu Marof 103, kjer nudimo prostor 

za 50 oseb ali na vašem domu, prostorih vašega podjetja, šotorih, zidanicah...

jy^JI
druženja se lahko odločite v Klubu M, 
na vašem domu, prostorih vašega po

5 ;
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Sebastian Skube in Eva 
Logar športnika leta 2013
V četrtek, 5. decembra 2013, je v trebanjski 
kinodvorani v organizaciji Športne zveze 
Trebnje in Mirna (ŠZ TIM) potekala prire
ditev Športnik leta 2013.

Športnica leta 2013 je postala smučarska ska
kalka Eva Logar, športnik leta pa rokometaš Se
bastian Skube. Najboljša med športnimi ekipami 
je postala prva ekipa Badmintonskega kluba 
Mirna.

Športne znake so si z vrhunskimi dosežki pri
služili Maja Vtič (smučarski skoki), Žiga Pandur 
(gorsko kolesarstvo), Žiga Urbič (rokomet), Nina 
Novak (športno balinanje) in Janez Prosenik 
(cestno hitrostni motociklizem). Športne plakete 
so prejeli Alojzij Fortuna (v motokrosu deluje že 
40 let in je tudi ustanovitelj moto kluba Fortuna 
Trebnje), RK Trimo Trebnje, ki letos praznuje 
30-letnico in Tomaž Strel, ki se skokom v vodo 
posveča že pol stoletja.

Predsednik ŠZ TIM Dejan Smuk, ki je na ome
njeni funkciji nasledil Boštjana Kolenca, se je 
v kratkem nagovoru najprej zahvalil staršem, 
ki svoje otroke usmerjajo v šport, nato pa tudi 
pedagoškim delavcem in ostalim športnim 
delavcem, ki z njimi delajo. V nadaljevanju je 
poudaril, da imamo v naših krajih zelo uspešne 
športnike, kljub temu, da imamo zelo podhra
njeno športno infrastrukturo.

»Po uradnih podatkih imamo v Trebnjem na 
kvadratni meter bistveno manj športnih po
vršin (tako pokritih, kot nepokritih), kot je dr
žavno povprečje. Zelo slabi smo tudi pri črpanju 
sredstev, celo na zadnjem mestu v JV regiji smo, 
skupaj z občino Osilnica, ker smo v zadnjem ob
dobju, od leta 1994 do leta 2012 počrpali samo 
7€ na prebivalca sredstev za športno infrastruk
turo. Mi v ŠZ, ki je dobila letos novo vodstvo, se 
bomo potrudili, da bomo bistveno, bistveno več 
pripomogli k temu, da bodo naši športniki imeli 
boljše pogoje za razvoj«, je dejal predsednik ŠZ.

Podelitve športnih priznanj 
sta se udeležila tudi generalni 
sekretar OKS Tone Jagodnik in 
olimpionik Miro Cerar. V kul
turnem programu so nastopili 
člani glasbene šole Trebnje, 
skupina klasičnega baleta in 
duo Pusjeben gušt s poezijo 
Iztoka Mlakarja. Prireditev je 
prvič do sedaj povezoval znani 
TV komentator Goran Obrez, 
ki je s prejemniki priznanj 
spregovoril nekaj besed, špor
tni klepet pa se je nato nada
ljeval v hotelu Opara. (Več na 
www.cajtng.com!) UK}
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POŽAR NA HUDEJAH - V soboto, 7. 12. 2013 
ob IH.44 je v naselju Hudeje zagorelo v pro
storih stanovanjske hiše. Posredovali so gasilci 
PGD Račje Selo, Trebnje, Lukovek in Ponikve, 
ki so požar omejili in pogasili. V požaru je po
gorelo okoli 30m2 ostrešja stanovanjske hiše 
in manjši del stiroporja na fasadi objekta. O 
dogodku so bili obveščeni policisti PU Novo 
mesto in dežurni delavec elektra. (imco)

VABLJENI V RAZSTAVNI SALON M TOM
TRADICIJA IN 

-Ji KVALITETA l/V

JAKOB

Stari trg 36, Mokronog
Tel.: 07 34 98 280, gsm: 031 737 080
info@mtom.si IZDELANO V SLOVENIJI
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Katere so naj večje pridobitve 
v vaši KS v zadnjih dveh letih?
Delo krajevnih skupnosti oz. njihovih predsednikov, pomočnikov 
in članov sveta KS zna biti nemalokrat zelo pestro. Na krajevne 
skupnosti je v zadnjih letih padlo kar dosti bremena in odgovor
nosti, saj so morale prevzeti veliko takega dela, ki so ga nekoč 
izvajali zaposleni na Občini Trebnje. Pri tem verjetno ni potrebno 
poudarjati, da so bili ti ljudje tudi strokovno podkovani in nenaza
dnje - vse to so delali v sklopu službe, medtem ko člani KS, na čelu s 
predsedstvom, vse delo opravljajo volontersko, s strokovnostjo pa 
se tudi trudijo po svojih najboljših močeh.

Ravno zaradi tega smo želeli izpostaviti njihovo delo, k sodelova
nju pa smo seveda povabili vseh 12 predsednikov KS. Vsem smo 
postavili ista vprašanja, vsi so imeli 10 dni časa za pripravo odgo
vora in vsi so imeli na razpolago za odgovor 3.000 znakov. V tiskani 
izdaji objavljamo odgovore predsednikov KS Trebnje, KS Račje selo 
in KS Velika Loka, ostale pa lahko preberete na www.cajtng.com.

Predsednik 
KS Trebnje, 
David Klarič:O • Katere so 

1 največje prido
bitve v vaši KS v 
zadnjih dveh le- 

~ tih? V KS Trebnje 
smo se trudili, da smo iskali ravno
vesje med mestom in okoliškimi va
smi, med infrastrukturo in družbeni
mi dejavnostmi. Omenili bomo samo 
največja dela. Na področju gradnje 
ali obnove cestne infrastrukture smo 
bili omejeni, ker smo čakali oziroma 
žal moramo še čakati, da bo zgrajeno 
široko pasovno omrežje za internetno

povezavo. Modernizirali smo ceste 
praktično v vseh vaseh: Gorenje Med
vedje selo, Dol pri Trebnjem, Vrhtreb- 
nje, Grmada, Repče, Primštal, prvič je 
dobil asfaltno cesto Kukenberg. Tudi 
v Trebnjem smo izvedli preplastitev v 
kar velikem številu ulic, zadnja letos 
je bila Slakova ulica. Na novo smo ob
novili pešpoti med Trubarjevo in Ki
dričevo ulico, med Slakovo in Rožno 
ulico, pešpot od železniške postaje do 
Golievega trga, povsem na novo as
faltirali pešpot med Slakovo ulico in 
šolskim igriščem ter obnovili stopni
šče na Gubčevi cesti. V Starem trgu 
pri Mercator centru smo postavili dve 
avtobusni postajališči.

Na področju javne razsvetljave 
smo nadaljevali z zamenjavo svetilk. 
Danes so vse svetilke enotnega vide
za, energetsko varčne in skladne z 
uredbo o mejnih vrednostnih svetlob
nega onesnaževanja okolja. Obnovili 
ali zamenjali smo tudi vse drogove 
javne razsvetljave. Zamenjali smo 
tudi dobavitelja električne energije 
in uresničili napovedi o zmanjševa
nju odhodkov za električno energijo, 
ki so se zmanjšali glede na leto 2011 
za 39 %. Na letnem nivoju prihrani
mo okoli 25.000 evrov.

S Komunalo Trebnje, ki je pristojna 
za urejanje naših javnih površin, smo 
se dogovorili o novem načinu sodelo
vanja. Prvi rezultati so bili že vidni 
letos (park, bivša tržnica, zelenica 
na Gubčevi cesti itd.). Končali smo z 
ureditvijo rekreacijskega parka jurč
kov gozd, to je ureditev parkirišča, iz
gradnja vodovoda in kanalizacije ter 
priklop na omrežje.

Zelo aktivni smo bili tudi na kul
turnem in športnem področju. Ob 20 
obletnici mesta Trebnje smo organi
zirali 20 prireditev. Tiste, ki so bile 
najbolj množično sprejete, se bodo 
odvijale vsako leto.

• Katere večje projekte, ki so v 
domeni KS si želite še izvesti? Le
tos želimo, da bi skupaj z domačimi 
društvi in posamezniki popestrili čas 
med božičem in novim letom. Smo v 
fazi študije izdelave rekreacijske poti 
Praproče - Cviblje. Če bo šlo vse po 
načrtih, bo naslednje leto že urejena. 
V preteklosti smo že izrazili željo po

našem sodelovanju pri vzdrževanju 
šolskega igrišča, vendar nam pri
stojni ne dajo možnosti. Naslednje 
leto želimo dokončno urediti Slakovo 
ulico in želimo si, da bo občina pri
stopila k urejanju Jurčičeve ulice, ki 
je »ujetnica« padavinskih oziroma 
meteornih voda. V Gornjem Medved
ja selu bomo prvič postavili javno 
razsvetljavo, sledil naj bi Studenec 
ali Ulica herojev. V sklopu letnega 
kina imamo željo, da bomo prikazali 
film Gremo mi po svoje 2. Namreč, še 
vedno imamo v spominu nepozabno 
vzdušje ob predvajanju filma Gremo 
mi po svoje. Še nadalje bomo podpi
rali delovanje društev.

Bralce smo dolžni seznaniti, da 
je predsednik KS Svetinja nave
del tehtne razloge za nesodelo
vanje, ki pa ne tičijo v Cajtngu, 

medtem ko predsednika KS 
Dobrnič in KS Dolenja Nemška 
vas nista poslala poročil o delu 
in načrtih njunih KS. Predsedni
kom vseh ostalih devetih krajev
nih skupnosti se zahvaljujemo 

za sodelovanje in trud.

• Ali menite, da bi zaradi zmanj
ševanja sredstev na vseh ravneh 
večje projekte na ravni KS izvajali 
lažje, če bi se KS še bolj povezale 
med seboj in nastopale enotno? 
Seveda. Glavne naloge in dejavno
sti krajevnih skupnosti so povsem 
identične. Pri zniževanju odhodkov 
imajo glavne vloge ekonomija obse
ga in učinkovit postopek z dobrim

Jbnep
'veterinarska ambulanta

mag. Iztok Rep, dr. vet. med.: 051 616 703 
Alenka Štirn, dr. vet. med.: 031 696 073 
Aleš Koncilja, dr. vet. med.: 031 306 558 
Ana Kapelj, dr. vet. med.: 041 318 287

DEŽURSTVO (24 ur/dan): 051 616 703

Telefon/faks: 07 348 1000; E-mail: veterina.rep@siol.net

SpoštoOcmi lejci in ljubitelji žioctli,
Voščimo Vesele božične ptoznifee in noj %m leto 

20l4 ptinese Velibo steče, zdiavjo in zadovoljstvo!

T

:V

mm-m
Rihard Peskar s,p., Blato Z, Trebnje 
Te/.: ORT/729 776, 07/30 95 020; 
£-pošta: rihard.peskar@siol.net

1 prezračevanje in klimatizacija 
poslovnih prostorov in vseh vrst 
stanovanjskih hiš (tudi v nizko 
energijskih, varčnih hišah)

1 prodaja in montaža klimatskih 
naprav

sharr I tCI »inčuna

Fujitsu I A MITSUBISHI

i prodaja in montaža naprav z 
rekuperacijo

/

X

tU
Spoštovane nf/innlec in poePovni pa/itne/iji. 
naj bodo p/iagnifci poPnf /tadonfi in 
topčtne. p/idnnjajoeo Četo pa 
bogato g osebnimi in posCovntmi uspehi/
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G
RAČUNALNIŠKE STORITVE, 
Srečko Glušič s.p., Rimska cesta 3, 
Trebnje; 031/499-455, 
www.gtech.si, info@gtech.si I
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nadzorom. Zagotoviti je potrebno, da 
se vzpostavi sistem, da bodo vse kra
jevne skupnosti obravnavane enako
vredno in imele možnost uresničitve 
svojih načrtov. Dejstvo pa je, da se je v 
20 letih marsikaj spremenilo, organi
zacija delovanja lokalne samouprave 
pa je ostala nespremenjena. Spre
membe so nujne in sedaj je pravi čas, 
ker se spreminja Statut Občine Treb
nje, ki ureja navedeno področje.

• Kateri stroški v delovanju KS 
se vam zdijo (najbolj) potratni?
Z drugačno organizacijo delovanja 
krajevnih skupnosti lahko odpadejo 
vsi »režijski« odhodki. Velika razlika 
je, če je potrebno financirati delova
nje 12 krajevnih skupnosti ali pa je ta 
številka dosti manjša. Vprašati se je

tudi potrebno, ali je prav, da so kra
jevne skupnosti samostojne pravne 
osebe, kar povzroča vrsto nepotreb
nih odhodkov.

Predsednik 
KS Velika Loka, 
Rok Saje:

• Katere so 
največje prido
bitve v vaši KS 
v zadnjih dveh 
letih? Konec leta 

2011 smo v Krajevni skupnosti Veli
ka Loka razširili in asfaltirali cesto 
med Škovcem in Mrzlo Lužo v dolžini 
ca 800 metrov. S tem se je skrajša
la pot med Škovcem in Trebnjem, v 
zimskem času pa je tudi dostop do 
vasi Škovec lažji. V naselju Trnje je

namreč velik klanec, ki je voznikom 
(zlasti voznikom šolskega avtobusa) 
ob močnejšem sneženju povzročal 
težave. Za leto 2012 nam je občinski 
svet zmanjšal proračun za več kot 20 
%. Kljub temu smo v tem letu asfalti
rali makadamsko cesto v kraju Velika 
Loka proti hišni številki 53 v dolžini 
ca 600 metrov in nekaj drugih krajših 
odsekov poti. Ob koncu naselja Veli
ka Loka smo sanirali tudi meteorne 
vode, ki so se prej več let izlivale po 
cesti proti Korenitki', in s tem pove
čali prometno varnost. Za leto 2013 
nam je Občinski svet še dodatno zni
žal proračunska sredstva, tako da 
ta sedaj znašajo samo še ca 50.000 
EUR. Vseeno smo v letu 2013 na željo 
vaščanov uspeli razširiti pot v Kore- 
nitko, asfaltirali dve krajši poti v na
selju Mala Loka ter sanirali razpoke v 
asfaltu v naselju Iglenik. Obnovljen je 
bil tudi spomenik padlim borcem ob 
kulturnem domu na Veliki Loki. Letos 
smo pridobili tudi gradbeno dovolje
nje za prenovo kulturnega doma. S 
prenovo smo že začeli, in sicer je bil 
že prenovljen oder dvorane, do kon
ca leta bo narejena tudi centralna 
napeljava. V prihodnjem letu bomo 
zamenjali okna ter vrata, dogradili 
prostor za mladinsko sobo. Prenovili 
bomo tudi fasado stavbe.

• Katere večje projekte, ki so 
v domeni KS si želite še izvesti?
Za prihodnje leto imamo v načrtu 
namen zgraditi oziroma dograditi 
omrežje javne razsvetljave v Mrzli 
Luži, Igleniku, Škovcu, Mačkovcu, 
Mali Loki in Trnju. Že letos smo v na

selju Mačkovec pripravili prostor za 
t.i. ekološki otok, ki pa ga Komunala 
Trebnje letos še ni postavila. Kot vsa
ko leto bomo tudi v naslednjem letu 
skušali asfaltirati ali preplastiti vsaj 
nekaj 100 m poti.

Kmalu po nastopu mandata smo 
z ostalimi člani sveta pričeli z aktiv
nostmi za izgradnjo pločnika ob regi
onalni cesti skozi naselje Velika Loka. 
Po naši oceni bi bila zaradi prome- 
tno-varnostnih razmer izgradnja 
pločnika nujno potrebna. Kljub več
kratnim pobudam, naslovljenih na 
Občino Trebnje in upravljavca ceste, 
t.j. Direkcijo za ceste, ter kljub pri
pravljenosti naše krajevne skupnosti, 
da delno sofinancira projekt, je vse 
ostalo le pri obljubah, podobno kot 
pri pobudi za postavitev varovanega 
prehoda čez železniško progo v nase
lju Velika Loka. Verjamem, da takšni 
projekti kar nekaj stanejo, vendar bi 
morala biti po mojem mnenju na pr
vem mestu varnost občanov.

• Ali menite, da bi zaradi zmanj
ševanja sredstev na vseh ravneh 
večje projekte na ravni KS izvajali 
lažje, če bi se KS še bolj povezale 
med seboj in nastopale enotno? 
Menim, da bi določene projekte lahko 
izvajali lažje, če bi se krajevne sku
pnosti povezale in nastopale enotno. 
Pri tem pa bi lahko pomembno vlo
go odigrala občinska uprava, zlasti 
v smislu svetovanja članom svetov 
krajevnih skupnosti. Takšne pomoči 
žal ni in smo člani svetov prepuščeni 
svoji iznajdljivosti in sposobnostim.

HALO
OPARA
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• Kateri stroški v delovanju KS 
se vam zdijo (najbolj) potratni? Po
moji oceni stroškov, ki bi bili potratni, 
v naši krajevni skupnosti ni. Od letne
ga proračuna del sredstev namenimo 
plačilu zimske službe ter plačilu elek
trike za javno razsvetljavo. Preosta
nek je namenjen v pretežnem delu 
investicijskim delom, nekaj sredstev 
pa namenimo tudi društvom, ki de
lajo v javnem interesu. Stroškov ad
ministracije v naši krajevni skupnosti 
nimamo, le na prvi seji so se namreč 
vsi člani sveta odpovedali vsakršni 
sejnini ali povračilu kakršnih koli 
drugih stroškov (npr. telefona, potnih 
stroškov ipd.).

fSi

L,:

Predsednik 
KS Račje selo, 
Darko Pekolj:

• Katere so 
največje prido
bitve v vaši KS 
v zadnjih dveh 
letih? V vasi Hu

deje in Sevnici smo postavili javno 
razsvetljavo, na Blatu in Račjem selu 
pa obnovili in zamenjali drogove jav
ne razsvetljave ter namestili energet
sko varčne svetilke. Dokončali smo 
ureditev avtobusnih postajališč na 
Račjem selu in Hudejah. V pripravi je 
dokumentacija za izgradnjo pločnika 
v vasi Račje selo in Blato. Na Račjem 
selu smo obnovili kulturno dedišči
no Perišče in na Blatu Bližnjico, v 
naslednjih letih pa imamo v načrtu 
obnoviti kulturno dediščino še v osta
lih vaseh v KS. Poleg infrastrukture 
skrbimo tudi za druženje krajanov,

tako vsako leto organiziramo izlet 
krajanov v poletnem času, ne pozabi
mo pa tudi na naše starejše krajane, 
ki jih povabimo v veselem decembru 
na prijetno druženje s kulturnim pro
gramom. Vsako leto organiziramo 
čistilno akcijo na območju KS, še po
sebno ob poteh, kjer se vsakodnevno 
odvažajo odpadki na deponijo Glo
boko. Vključujemo se tudi v reševanje 
romske problematike in problemati
ke deponije Globoko, katera s svojo 
dejavnostjo povzroča veliko ekološko 
breme naši KS. Ob reševanju romske 
problematike si krajani želimo plo
dnejšega sodelovanja s Centrom za 
socialno delo, Policijsko postajo Treb
nje in Občino Trebnje. Po vaseh naše 
KS imamo zgrajeno širokopasovno 
omrežje za internetno povezavo, ki 
pa še ni v funkciji.

• Katere večje projekte, ki so v 
domeni KS si želite še izvesti? Že
limo izvesti izgradnjo pločnika v vasi 
Blato in Račje selo, vendar z lastnimi 
sredstvi nam to ne bo uspelo, zato 
upamo ng finančno pomoč Občine 
Trebnje. Že kar nekaj let se trudimo 
za sanacijo vodovodnega omrežja 
v vasi Račje selo, ker so cevi stare 
in dotrajane in pritisk ne omogoča 
normalno vodooskrbo. Želimo si tudi 
urediti hidrantno omrežje, saj obsto
ječe ne zagotavlja ustrezne požarne 
varnosti. Želimo se priključiti na novo 
zgrajeno čistilno napravo, saj smo po 
dolgih letih pridobivanja služnosti 
končno uspeli pridobiti vsa soglasja.

• Ali menite, da bi zaradi zmanj
ševanja sredstev na vseh ravneh

V Temenici našli truplo, zdravnica za 
pokojnika odredila sanitarno obdukcijo
»Trebanjski policisti so bili 17.11. okoli 14. ure obveščeni o 
najdbi trupla v reki Temenici. Opravili so ogled, zbrali obve
stila in ugotovili, da je 64-letni moški z mostu padel v reko Te
menico in utonil. Zdravnica je za pokojnika odredila sanitarno 
obdukcijo«, so sporočili z novomeške Policijske uprave.

Približno pol meseca po 
dogodku smo PU zaprosili 
za rezultate sanitarne ob
dukcije, a natančen vzrok 
smrti še ni bil jasen. »Poli
cisti so ugotovili identiteto 
pokojnega. Gre za 64-le- 
tnega moškega iz okolice 
Grosuplja. Z izsledki sa-

V-r:
:. jsr'

nitarne obdukcije pa še 
nismo bili seznanjeni«, je 
sporočila Alenka Drenik 
iz PU NM.

Policisti bodo/so po 
zaključeni preiskavi o 
ugotovitvah seznanili pri
stojno tožilstvo. UK)

večje projekte na ravni KS izvajali 
lažje, če bi se KS še bolj povezale 
med seboj in nastopale enotno?
Glede združevanja KS menimo, da bi 
bilo to smiselno pri večjih projektih.

• Kateri stroški v delovanju KS 
se vam zdijo (najbolj) potratni?
Možno bi bilo fiksne stroške zmanjša
ti, če bi občina prevzela računovod
ske storitve v okviru svoje službe.

ZNAMO Z NEPREMIČNINAMI
Terca d.o.o., Šentrupert 124,8232 Šentrupert *

Tel.: (07) 34 35 100 - Fax: (07) 34 35 119 
E-pošta: info@terca.si - Splet: www.terca.si

V6mi etažnim lastnikom in 
poslovnim panUwijem žetima 
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JVaj 6a teta 2014 pa uaži nwii!

KRESAL
Rimska cesta 16, Trebnje, Tel.: 07/3461-830 
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Občina Mirna 
uspešno črpa sred
stva za podjetniško- 
industrijsko cono
MIRNA, 19. november 2013 
- Prva faza Podjetniško-indu- 
strijske cone Mirna naj bi bila 
dokončana septembra priho
dnje leto. Od letos načrtovanih 
210 tisoč evrov je Občina Mirna 
iz Evropskega sklada za regio
nalni razvoj počrpala že skoraj 
180 tisoč evrov. Vrednost po
godbe za izvedbo gradbenih del 
je sicer 688 tisoč evrov.

Dela na terenu so se začela julija

- najprej je bilo treba zgraditi pre- 
dobremenilni nasip, ki bo služil kot 
spodnji ustroj nove ceste skozi 
cono. Zaradi močvirnatega terena 
so se tudi v obdobju suše pojavlja
le zaledne in meteorne vode, kar 
je moral izvajalec del - novomeški 
CGP - po dogovoru z občino do
datno sanirati. Ti dodatni posegi 
bodo končno vrednost naložbe po
dražili za približno desetino. Sicer 
pa je občina letos od Ministrstva za 
gospodarstvo, razvoj in tehnologijo 
počrpala že skoraj 180 tisoč evrov, 
v dveh letih pa ima občina za pro
jekt skupaj odobrenih nekaj manj 
kot 505 tisoč evrov. Iz naslova 23. 
člena Zakona o financiranju občina 
pa bo letos za projekt dobila nekaj 
manj kot 72 tisoč evrov.

»Ko se bodo za
ključevala dela na 
opremljanju komu
nalne infrastrukture 
in izgradnje ceste, 
bodo lahko hkrati 
investitorji začeli z 
aktivnostmi na gra
dnji svojih objektov. 
Torej: nekje v po
letju naslednjega 
leta bodo lahko pri
dobivali gradbena 
dovoljenja oziroma 
zaključevali doku
mentacijo na izgra
dnji svojih objektov 
in tudi plačali vse ob
veznosti pred prido
bitvijo. Tu pa pred

Občina Mirna je letos od Ministrstva za gospodarstvo, 
razvoj in tehnologijo počrpala že skoraj 180 tisoč evrov, v 
dveh letih pa ima občina za projekt skupaj odobrenih nekaj 
manj kot 505 tisoč evrov. Iz naslova 23. člena Zakona o 
financiranju občina pa bo letos za projekt dobila nekaj manj 
kot 72 tisoč evrov.

r i

VETEKS

Industrijska prodajalna 

hišnega tekstila

POSTELJNINA SPODNJE PEPILO HIŠNI TEKSTIL
i • VZGLAVNIKI • PIŽAME • ZAVESE

ODEJE POSLOVNA DAPILA SPALNI PROGRAM
•BRISAČE KRISTAL DARILNI BONI

KUPON-10%
Velja do31.1.a014

NOVO:
Pester izbor izdelkov 
Odeja Škofja Loka

I
<S90DEJA

rlčgOžC \

Cenjenim strankam se zah valj uje mo 
xa obisk ter želimo veseibosieter 
srečno in uspešno novo leto 2014.

VETEKS, Barbara Veselič s,p. Gubčeva cesta 7a, TREBNJE 
[za gostilno Pavlin); Tel.: 05 39 52 175 

DELOVNI ČAS: pon - pet 9h-17h, sob 8h-12h

P0GREERE 3R 
PQK0PRL3ŠKE 
STORITVE

0KLESER
Fludimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in neugodnejši.

Ohlešen d.o.o.. K Roku 26, Revo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

vsem mislim na komunalni prispevek, 
ki bo v tej coni relativno nizek,« pravi 
mag. Štefan Velečič, ki je na Občini 
Mirna zadolžen za področje okolja 
in prostora.

Komunalni prispevek v tej coni bo 
relativno nizek, saj se od končnega 
zneska odštejejo sredstva, ki jih je 
za komunalno opremljanje cone ob

čina pridobila iz Evropske unije in 
od države. Informativni izračun tako 
predvideva, da bi za objekt 637,5 
kvadratnih metrov neto tlorisne po
vršine na parceli, veliki okrog 3.500 
kv. m., v povprečju investitor plačal 
nekaj več kot 30 tisoč evrov ko
munalnega prispevka.

Skupina površina celotne PIC 
Mirna je sicer nekaj manj kot šest 
hektarjev, v prvo fazo pa je vklju
čenih dobra dva hektarja površin. 
Kot pravijo na občini, zanimanje za 
gradnjo je, vendar konkretne po
godbe zaenkrat še niso podpisane. 
Dela bodo - skladno z dinamiko so
financiranja in razmerami na terenu 
- končana najkasneje septembra 
prihodnje leto. l£K)

M0NTING
E-pošta: monting@siol.net 

KONSTRUKCIJE - STREHE - FASADE www.monting-gradnia.si

IVAN PAKIŽ s.p., Rodine 2, Trebnje; Mob: 041 773 511
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Trebnje bo po vsej verjet
nosti končno dobilo ulico 
dr. Alojzija Šuštarja, pa tudi 
Metelkovo
Pred dobrima dvema letoma, novembra 
2011, je med Trebanjci, predvsem pa med 
stanovalci Kidričeve ulice, močno odjeknila 
novica, da bi se naj Kidričeva ulica prei
menovala v Ulico Alojzija Šuštarja. Prišlo 
je tako daleč, da je župan že objavil poziv 
k posvetovanju o preimenovanju ulice, vse 
skupaj pa se je predčasno ustavilo, ker so 
na noge skočili številni Trebanjci.

Županovo namero, da preimenuje Kidričevo 
ulico v Ulico Alojzija Šuštarja (po
mnenju nekaterih - tajno, ker je 
poziv objavil tik pred dnevom 
spomina na umrle, ko so ljudje 
manj pozorni) smo takrat razkrili 
ravno na Cajtng.com, o župano
vem neprimernem dejanju in 
razdvajanju ljudi, kar ni v duhu 
delovanja dr. Šuštarja, pa so, ker 
so na noge skočili številni Tre
banjci, takrat poročali številni slo
venski mediji. Odzvah so se tudi 
svojci pokojnega dr. Šuštarja, ki 
jih nihče ni vprašal za mnenje, ne 
za dovoljenje. Ko so se proti pre
imenovanju ulice odločno uprli 
tudi stanovalci Kidričeve, je Ka
stelic naredil korak nazaj, nato pa 
pred mediji pojokal - le kaj imajo 
vsi proti dr. Alojziju Šuštarju -, 
kljub temu, da so mu vsi jasno in 
glasno večkrat zatrdili, da dr. Šu
štarja zelo cenijo in da se naj po

njem poimenuje kakšna druga, po možnosti še 
neimenovana ulica ali mestni park v Trebnjem, 
kot so to tudi predlagali v DROT-u.

Predlog DROT-a in Nove Slovenije (prvi so s 
predlogom o Šuštarjevi ulici že leta 2007 prišli 
ravno v Novi Sloveniji, a njihov predlog je bil, da 
se po Šuštarju poimenuje ali preimenuje ena od 
glavnih trebanjskih ulic ali trgovj bo očitno padel 
na plodna tla, kajti po Alojziju Šuštarju bi se naj 
po novem predlogu poimenovala nekdanja hitra 
cesta HI in sicer odsek le-te od Benečije do Do
lenjega Podboršta.

To pa verjetno ne bo edina nova ulica v Treb
njem. Cesta, ki se začne v novem krožišču pri 
Kukenbergu in nadaljuje preko nadvoza proti 
krožišču pri Mercatorju in naprej proti Mirni do 
Primštala bi naj tudi dobila svoje ime - Metelkova

(Foto: Glas Trebnje)

Predlog imenovanja 
novih ulic v Trebnjem. 
Ulica Alojzija Šuštarja 
je označena z modro, 
Metelkova pa rumeno.

Alojzij Metelko (desno) je kot predstavnik Občine 
Trebnje in Društva vinogradnikov Trebnje 25.5.2002 
skupaj z Jožetom Povšičem (levo), predsednikom VTD 
Trebelno, odprl 25km dolgo Urbanovo pohodno pot od 
Rodin do Šmarjeških Toplic.

ulica. Ne gre za parodijo na zna
menito ljubljansko »metelkovo«, 
temveč bo tako poimenovanje 
Metelkove ulice spomina na nek
danjega trebanjskega župana 
Alojzija Metelka (SLS), ki je umrl 
pred slabim desetletjem.

Tokratni predlog župana po po
imenovanju ulic je torej boljši, saj 
ne vnaša razdora (razdvajanja, 
krega) med ljudi, vseeno pa gredo 
pomisleki nekaterih krajanov v to 
smer, če si dr. Alojzij Šuštar ne za
služi še večje pozornosti (morda 
cerkev Alojzija Šuštarja, kulturni 
dom Alojzija Šuštarja, park Aloj
zija Šuštarja, ...). In najbolj po
membno - tudi tokrat ni nihče 
nič vprašal občanov, upajmo le, 
da so se tokrat predhodno posve
tovali vsaj s svojci pokojnega in 
cenjenega rojaka. (BZ)

Pri Marjani d.o.o., Krmelj 51, Krmelj 
Tel.: 07/81 84 123; Gsm: 031/652 429

PRI NAS VAM NUDIMO:
• nedeljska kosila, jedi po naročilu, pizze, 

malice, chatering...
SPREJEMAMO:
• zaključene družbe do 130 ljudi
• naročila za torte in potice

V soboto, 21. decembra, bomo 
za skupine in skupinice pripravili

silvestrovanje z živo glasbo.

Spošto«,«* obiskovaCcm se 
SOMadjujem ga obisk v ! 

vetu 2013 (n ss
f>*l/>o*o6amo tudi v četu 2014/ ■ 

Srečno, gd/iavo in
“spešno puhajajoče Mo! I
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Učiteljica na OŠ Ve
liki Gaber na 29.11. 
v šolo prišla s titovko 
in puško!?

"Spoštovani, pišem vam kot zaskr
bljena mati petih otrok, ki obiskujejo 
manjšo osnovno šolo na Dolenjskem 
(OŠ Veliki Gaber). Že večkrat so se v 
šoli pojavile tendence po obujanju 
starih komunističnih simbolov in 
obredov polpreteklega totalitarnega 
režima, ki ga očitno številni slabo 
izobraženi učitelji, predvsem srednje 
generacije, ne morejo pozabiti.

Pred časom so med drugošolci 
pričeli projekt “PIONIRČKI", na ka
terega sem ostro reagirala in je bil 
nato prekinjen. Letos je na 29.11. v 
šolo prišla učiteljica s titovko, rutico 
ter puško na rami, “strašila” po šoli 
ter otroke poučevala o pomembnosti 
nekdanjega praznika. Prav “bojim" 
se že proslave ob dnevu državnosti 
in enotnosti, ki bo menda posvečena 
slovenskemu filmu, otroci pa bodo 
igrali odlomke iz “Ne joči Peter".

Ker je omenjenih pojavov vse več, 
vas prosim za nasvet, kaj storiti. Če
prav živimo med pretežno kmečkim, 
katoliškim prebivalstvom, sem žal 
edina, ki opozarjam na številne ne
pravilnosti, ki se v šoli dogajajo. Ker 
je omenjenih pojavov vedno več, vas 
prosim za nasvet, kako najučinkovi
teje ukrepati.«

S temi besedami (več na Cajtng. 
com) je gospa Tadeja Vidmar Curk, 
mati petih otrok, sicer pa tudi pred
sednica sveta staršev na OŠ Veliki 
Gaber, naslovila pismo na več naslo
vov v državi, med drugim tudi na Po- 
litikis, od koder smo ga kopirali mi. 
Na pismo zaskrbljene matere pa se 
je dan za tem že odzval občinski sve- 

tnik Mitja Jeras 
(SD, na sliki), ki 

__ -m ravno tako priha-

H ja iz Velikega Ga
bra. Na socialnem 
omrežju Facebook 
je zapisal: »Nekdo,

ki ga zmoti titovka (za voljo svojih 
5-tih otrok in kljub svojem položaju) 
še vedno sprašuje, kaj naj naredi. Pre
senečen sem, da vas, gospa, prihodi in 
odhodi v šolo svojih 5-tih otrok nič ne 
bolijo, kajti otroci nimajo pločnika in 
hodijo po cesti, ki je smrtno nevarna 
in jedo obroke, ki jim jih pripravljajo 
kuharice, ki nimajo niti minimalnih 
pogojev za opravljanje svojega dela. 
To so problemi, ga. Curk, predsedni
ca Sveta staršev OŠ Veliki Gaber. To 
so problemi, s katerimi se morate in 
imate se možnost ukvarjati. Ne samo 
možnost, glede na funkcijo tudi dol
žnost«

Za konec je jeras gospo Curk med 
drugim povabil k skupnemu sodelo
vanju. Za lepši jutri vseh ... »Spošto
vana mati 5-tih otrok. Če imaš voljo 
in - glede na funkcijo, obraz - se mi, 
prosim, pridruži, da bova premaknila 
ideje o izgradnji pločnika na relaciji 
Medvedjek - Mali Gaber, da bova do
segla upravičenost gradnje obnove 
šole, itd...«

Škandal je, še dodaja jeras, da je 
večina občinskih veljakov slepih za

V spomin ...

Te dni mineva 30 let, odkar nas je 
v 36-tem letu starosti za vedno 
zapustila naša draga žena in mamica

HELENA KRANJC
Slakova ulica 3, Trebnje

Hvala vsem, ki se še vedno spominjate Lenke in 
občasno postojite ob njenem mnogo preranem grobu. 

Hvala tudi za vso cvetje in prižgane svečke.

Mož Milan, sin Mitja in hči Jasna

akutne probleme, odvečno energijo, vlagajte v aktualne probleme in ne 
ki jo vidim, da premorete, pa prosim napihovat stvari.« QKi

Na zapis na Cajtng.com pa se je odzvala tudi ravna
teljica OŠ Veliki Gaber, ki je zapisala:

Kot je zapisano v naši viziji na Osnovni šoli Veliki Ga
ber učence navajamo na reševanje problemov, razvija
mo kreativnost in ustvarjalnost. Učencem privzgajamo 
vrednote, ki temeljijo na medsebojnem spoštovanju, 
kulturnem komuniciranju, pozitivnih učnih in delovnih 
navadah ter skrbi za zdravje in dobro psihofizično po
čutje. Nikakor pa ne obujamo kakršnih koli simbolov ali 
starih časov.

Kot ravnateljica pričakujem, da se učitelji držijo pred
pisanih učnih načrtov in programov.

Po preverjanju domnevno spornega dogodka sem ugo
tovila, da je v petek učiteljica učencem na kratko razloži
la, kakšen praznik je bil na 29. november v SFRj in res je 
imela s sabo tudi pionirsko kapo in ruto, kiju je pokazala 
učencem. Ob sebi pa je imela iz lesa izrezljano puško, ki 
so jo uporabili pri neki drugi šolski dejavnosti. V skladu 
s šolskim koledarjem in programom se na šoli pripra
vljamo na proslavo ob dnevu samostojnosti. Ker prosla
ve prirejamo vsako leto, jih oblikujemo tematsko. Letos

smo tako pripravili sprehod skozi zgodovino slovenskega 
filma od Kekca iz začetka petdesetih let prejšnjega sto
letja naprej. Ostali filmi, ki ji omenjamo so Ne čakaj na 
maj, Ne joči Peter, Erazem in potepuh, Bratovščina Sinje
ga galeba, Cvetje v jeseni, Sreča na vrvici, To so gadi, Ko 
zorijo jagode, Poletje v školjki, Čisto pravi gusar, pa vse 
do trenutno najbolj aktualnega filma Gremo mi po svoje. 
Program sem videla in bila z njim seznanjena.

Tudi o omenjenem projektu »pionirčki« sem se poza
nimala, sej me takrat na šoli še ni bilo. Res je, pred petimi 
leti je učiteljica na šoli izpeljala s svojimi učenci projekt 
»Naši starši v naši starosti«, kjer so učenci spoznavali, 
kako so živeli njihovi starši, ko so hodili v osnovno šolo. 
In dejstvo je, da so ti starši živeli v času Jugoslavije. Pro
jekt se takrat ni ustavil, učiteljica ga je izvedla do konca 
s skupnim zaključkom, ki so se ga udeležili tudi starši. 
Vsekakor pa se na šoli vsi zavedamo, da je potrebno pri 
podajanju zgodovine držati programa, ostati zvest de
janski resnici, predstaviti dejstva takšna, kot so bila in 
dovoliti učencem, da si ustvarijo svojo sliko o določenem 
zgodovinskem obdobju.

mag. Barbara Brezigar, ravnateljica

KOZMETIČNI SALON

Rovosti v kozmetičnem' ^
salonu Čarobna:
■ učvrščevapje Kože - nehirurshi lifling
• Iotopoml£yevarye
• odpravljanje kapilarnih nepravilnosti 
z 3PL cLight sistemom

■ odpravljanje pigmentnih nepravilnosti 
z URL cLight sistemom

• odpravljanje aken z 3PL eLight sistemom
■ trqjno odstranjevanje dlačic

Dora Bittner s p.. Gubčeva cesta 33a. Trebnje 
Gsm: 031 503 239: Del. čas: tor pet: 9-13h,15-lSh. sob: 9T3h
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